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IV Centenari
SANT SEBASTIÀ

VINARÒS

vinalab
L’obra del centre del coneixement avança amb l’objectiu de finalitzar al maig de 2011

Es presenta el Club Balonmano Vinaròs
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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels col·laboradors, 
que tenen l’exclusiva responsabilitat del text 
publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en 
última instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta 
sols s ’admetrà un torn de rèpl ica.
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www.ppvinaros.es

El PP es un partido fiable
Los vinarocenses saben, cuando faltan menos de 
seis meses para las elecciones municipales, que 
el cambio se acerca, que la ilusión de volver a una 
etapa de buen gobierno y de gestión eficaz está 
a la vuelta de la esquina y por eso cada día que 
pasa más vinarocenses se suman a un proyecto 
que es de todos y para todos, sin distinciones, 
sin marginaciones, donde caben todas aquellas 
personas que quieren que Vinaròs progrese de 
una forma ordenada, constante y resolviendo los 
problemas del día a día.
El Partido Popular es en estos momentos el único 
partido que puede ofrecer a los vinarocenses un 
cambio a mejor en sus vidas. Tenemos un proyecto 
que está en constante evolución para ofrecer 
respuesta a los problemas que ha causado un 
gobierno de coalición entre el PSOE-PVI que ha 
llevado a nuestro Ayuntamiento no ya solamente 
al borde de la quiebra financiera sino a la mayor 
etapa de desajuste que hemos vivido nunca en 
nuestra ciudad.

El PP escucha a los ciudadanos 
Los vinarocenses serán los protagonistas del 
cambio político en Vinaròs. Desde hace semanas 
en el Partido Popular estamos manteniendo 
reuniones con colectivos, asociaciones y personas 
que quieren que nuestra ciudad sea una verdadera 
capital comarcal, donde se reactive la industria, el 
comercio, los sectores tradicionales... en definitiva, 
una ciudad que lidere de nuevo las ambiciones 
de la gente que vive y trabaja en Vinaròs y que 
en estos últimos años han visto como sus sueños 
se desvanecían por la adversa gestión de un dúo 
de Alcaldes más preocupados en defender sus 
sueldos que de trabajar por Vinaròs.
Todos los miembros del Partido Popular, con Juan 

Bautista Juan al frente, están en permanente 
contacto con los ciudadanos, escuchando sus 
propuestas, sus quejas, sus sugerencias. En la 
próxima legislatura y a pesar de la grave crisis 
económica vamos a dar un impulso a nuestra 
ciudad como ya hicimos en el año 1995. Los 
vinarocenses saben que con el Partido Popular al 
frente del gobierno municipal podemos levantar el 
vuelo como ciudad.

El PP presenta propuestas de futuro
A lo largo de la presente legislatura hemos 
presentado decenas de propuestas para mejorar 
la calidad de vida de los vinarocenses. A pesar 
de estar en la oposición no hemos renunciado 
a presentar alternativas más fiables, más viables 
y con mayor recorrido a aquellas que desde el 
equipo de gobierno ofrecían a los vinarocenses.
Somos un partido de gobierno, que está 
preparado para gobernar y que sabemos que la 
ciudad no avanza al ritmo que debería a pesar de 
la propaganda engañosa de las buenas referencias 
que no lo son en la realidad.
En las próximas semanas los vinarocenses irán 
conociendo las propuestas que empezarán a 
convertirse en realidad a partir del próximo mes 
de mayo. El Partido Popular será quien  presentará 
a los vinarocenses un programa electoral que 
se convertirá en el más firme compromiso con 
los ciudadanos, unas propuestas adaptadas a la 
situación económica en la que nos encontramos y 
que estamos convencidos que de nuevo obtendrá 
el respaldo mayoritario en las urnas. 

Transparentes, honrados y eficaces
Las personas que formamos el Partido Popular 
somos personas transparentes, que decimos lo 
que pensamos y actuamos coherentemente. Los 

ciudadanos saben que votando al Partido Popular 
tendrán la seguridad de apostar por un proyecto, 
unas personas y un futuro que no dependerá de 
pactos interesados o intercambios en la Alcaldía.
Nuestra confianza es la suma de la confianza de 
todos aquellos vinarocenses que se unen a nuestro 
proyecto como el único capaz de transformar la 
situación que vivimos en Vinaròs. Es necesario un 
cambio no solo en las personas que dicen que nos 
gobiernan, sino también, y sobretodo, en el fondo 
y en las formas, por eso los ciudadanos no creen 
ni confian en los trueques para llegar a la Alcaldía, 
en los pactos opacos que han demostrado que 
solamente buscaban perpetuarse en el poder.
Somos gente transparente, honrada y eficaz, que 
anteponemos el interés de Vinaròs a nuestras 
propias siglas y eso a pesar de las continuas 
provocaciones lanzadas por un equipo de 
gobierno que está en las últimas.

La ilusión por el cambio crece cada día
Por estos motivos, cuando estamos a menos de 
seis meses de las elecciones municipales, nos 
reafirmamos en el proyecto que se inició en el año 
1995, cuando Vinaròs descubrió que con el Partido 
Popular el futuro amanecía cada mañana más 
despejado.
Podrán haber cambiado las personas, los votantes 
y los proyectos a realizar pero seguimos con la 
misma ilusión y con la misma ambición para 
llevar adelante a nuestra ciudad por el camino del 
progreso.
Durante los próximos meses sabemos que 
Juan Bautista Juan será el objetivo a batir, 
aumentarán las descalificaciones y los insultos, 
las provocaciones y las frases grandilocuentes 
por parte de aquellos que durante más de siete 
años han demostrado todos los días su enorme 
incapacidad para gobernar nuestra ciudad.

El Partido Popular 
es garantía de progreso para Vinaròs

Juan Bautista Juan: 
“El pasado viernes nos visitó el 
Secretario General del Partido Popular 
de la Comunidad Valenciana, Antonio 
Clemente. Fue una jornada de trabajo, 
donde se trataron temas de vital 
importancia para nuestra ciudad y que 
a buen seguro tendrá sus frutos en las 
próximas semanas. El Partido Popular 
está más fuerte que nunca y dispuesto, 
con la ayuda de la Generalitat y la 
Diputación, a enderezar el rumbo de un 
Ayuntamiento que navega a la deriva.”
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www.blocvinaros.net

El regidor i portaveu del BLOC a l'Ajuntament de Vinaròs, Domènec 
Fontanet, ha manifestat que “una vegada començades les obres 
d'adequació de clavegueres, aigua potable, comunicacions i 
pavimentació del carrer Carme, Santa Mònica, Sant Miquel i Roser, 
incloses dins de les peticions que des del Grup municipal del 
BLOC es vam fer en els pressupost del 2009  he comprovat que 
van a bon ritme i que en poc temps estaran finalitzades .  Durant 
aquestos mesos es veurà finalitzades una obra que feia molt de 
temps que el veïnat esperava i serà realitat amb l'esforç de tots”.
Segons Fontanet, “vull informar a tots els veïns d'aquestos 
carrers que estic a la seua disposició pel clarificar qualsevol dubte 
que es tinga sobre aquestes obres, així com recollir les queixes 
o suggeriments que es puguen ocasionar per les obres, mirant 
de traslladar aquells dubtes al departament corresponent“. A 
més, “després d'aquesta adequació la gent gaudirà d'uns carrers 
apropiats als temps d'ara amb tots els serveis nous”
Per tant, des del BLOC estem convençuts que estem al servei de 
la ciutadania i que la feina del nostre regidor, Domènec Fontanet, 
es interessar-se, fer un seguiment i recollir les propostes, 
suggeriments i queixes de la gent del poble. El BLOC està al teu 
costat, estigues tu al costat del BLOC!

Domènec Fontanet: 
“treballem per fer una política propera al ciutadà i escoltant els  
problemes quotidians grans i xicotets de la nostra ciutat, perquè 
ens creiem que estem al servei de la gent del poble traslladant els 
seus problemes i suggeriments. Podeu comptar amb la gent del 
BLOC, perquè tenim un compromís amb vosaltres, vinarossencs i 
vinarossenques, millorar la nostra ciutat fent-la més bonica, més 
humana“. 

El bloc treballa al servei de la ciutadania
Compromisos fets realitats

Des del Grup Municipal del BLOC s'ha 
presentar un petició per escrit a l'àrea 
d'Urbanisme i Serveis Municipals 
traslladant les queixes dels usuaris i 
veïns que circulen i viuen en el camí La 
Creu. La demanda dels veïns es centra 
en arreglar els clots produïts a la calçada 
i la col·locació de bandes de reducció de 
velocitat. Una vegada comprovat aquest 
camí pateix d'un deteriorament de l'asfalt 
provocant clots i molèsties al cotxes que 
circulen. Així mateix, els veïns alerten del 
perill que comporta passejar per aquest 
camí ja que al no comptar amb voreres 
fa que haja una falta de seguretat per als 
vianants per la gran velocitat que passen 
els cotxes. El BLOC t'escolta i trasllada 
les teues demandes, aprofita't del nostre 
regidor, Domènec Fontanet!

Des del BLOC creiem que, a aquestes altures 
de la pel·lícula, el Sr. Del Potro hauria d'evitar 
sobretot per qüestions de “vergüenza 
ajena”, fer afirmacions com aquesta:
“Es una actividad absolutamente amisto-
sa con el medio ambiente, pasará desaper-
cibida y no produce prácticamente ningún 
impacto en países donde la protección am-
biental es extrema.”
Potser estaria bé recordar a D. Recaredo del 
Potro, i a tots aquells que donen suport com 
polítics, iniciadors com a polítics, presidents 
i fills de presidents, els que van de dinars,  
de viatges, cal recordar per si tenen mala 
memòria, allò que diuen els papers que ha 
presentat la pròpia empresa ESCAL UGS 
amb l'estudi d'impacte ambiental.
De tota manera, des del BLOC li tornem 
a recordar: es tracta d'una activitat amb 
una taxa d'emissió de CO2 “por venteo 

en la extracción” de 25.700 tones CO2/
any, una activitat productora de residus 
perillosos i definida com a potencial-
ment contaminant del sòl, amb emissió 
d'importants volums de contaminants 
a l'atmosfera, com òxids de nitrogen, 
diòxids de sofre, diòxids de carboni, 
partícules, compostos orgànics volàtils i 
no metànics, i amb concentracions ele-
vades de mercuri que s'han resolt com a 
simples “errores de transcripción o de 
laboratorio”.
Veritablement, tota una garantia de respecte 
al medi ambient i de protecció als valors 
naturals. Però en castellà, perquè aquest 
senyor ho entengui, d'això se'n diu: “dar 
gato por liebre”. Des del BLOC treballem 
per informar i fer veure a la ciutadania que 
són uns mentiders a l'hora de dir-nos les 
virtuts del projecte Castor.
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www.pvi-vinaros.org
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Presupuesto:  1.935.311,50 euros
Financiación:  Carrefour y Ayuntamiento

Nova xarxa d’aigua potable -    2.268.319,00 €
Biblioteca -      1.465.329,83 €
Passeig Ribera Costa Sud -       529.741,37 € 
Pista d’atletisme -     1.935.311,50 €

2006
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Se han hecho más cosas en nuestra ciudad en 
estas dos últimas legislaturas en las que el PVI ha 
formado parte del gobierno municipal, que en 
todos los años anteriores desde la llegada de la 
democracia.
No, no es una exageración es la pura verdad y por mu-
cho que les pese a algunos, las cosas hechas ahí están.
Esta realidad es dura para los partidos de la 
oposición que ven que nuestro Vinaròs sigue 
adelante a pesar de la situación tan difícil en que 
nos encontramos. Tal vez por eso, por lo difícil que 
es reconocer los aciertos del contrario político de 
su boca no ha salido ni una solución, ni una sola 
crítica positiva, ni un solo reconocimiento de algo 
bien hecho.
Estadísticamente es imposible hacerlo tan mal, 
de lo que se deduce que es una estrategia política 
y que ellos sabrán y analizarán su coste.
Pero no estamos de acuerdo en la obsesión por 
enfrentar a la ciudadanía con el consistorio. Está 
claro que es imposible contentar a todo el mundo 
y que hay que tomar decisiones que pueden ser 
engorrosas y difíciles, pero de ahí a amenazar 
con querellas y auditorias hay un trecho. Sentido 
común señores, déjense de monsergas y arrimen 
el hombro que a lo mejor lo que les falta es ganas 
de trabajar y tienen un “os a l’esquena” com es diu 
al meu poble.   + 6.198.701,70 €

La pista de atletismo se hizo posible gracias a un convenio entre el 
Ayuntamiento y Carrefour, a cambio de facilitarle la instalación del citado 
centro comercial en Vinaròs.
Las obras que se retrasaron en un principio por los problemas surgidos 
por la ocupación de un vial y porque el convenio firmado no delimitaba 
claramente las responsabilidades económicas de cada parte y no estaban 
claros los tabajos a realizar. Faltando instalaciones, como la instalación 
eléctrica, el agua caliente, el vallado... Estos “olvidos” le costaron al 
Ayuntamiento 450.000 euros.
Al final la pista fue una realidad y en estos momentos son cientos los 
vinarocenses que diariamente disfrutan de ella.
La pista tiene 8 calles de tartán con una cuerda de 400 metros y una tribuna 
para 1.200 espectadores Además del campo habilitado para la práctica del 
rugby y en ella se puede hacer competiciones internacionales.
Esta obra se inauguró en octubre del 2006.

PVI= realitats

pista d’atletisme

Esta semana hemos…
…comenzado las obras del Centro de día de la Residencia de la 
Tercera edad en el solar frente al instituto Leopoldo Querol. Esta 
vez sí ha podido ser, y la construcción corre a cargo de una UTE en 
la que participa una empresa constructora de Vinaròs, lo que es 
motivo de doble satisfacción. Otra obra más de la lista interminable 
de actuaciones emprendidas a lo largo de los últimos siete años que 
el actual Ayuntamiento pone en marcha en estos momentos en 
que tanto trabajo se necesita sacar a la calle, cuando por otra parte 
la Generalitat, dos años después, ni tan sólo ha colocado una sóla 
primera piedra a ninguna de las cuatro obras de su plan Camps ¿Ven 
la diferencia?

Mientras que la noticia…
…del fallecimiento del anterior Párroco de Santa Magdalena Mosén 
Miquel Romero nos ha llenado de tristeza por el recuerdo que 
nos deja por su enorme humanidad y por el impulso que le dio a 
la Parroquia, la otra noticia del nombramiento del Arcipreste de 
la Asunción como Canónigo de la Seo Catedralicia de Tortosa nos 
ha llenado de satisfacción. Vaya desde aquí nuestra felicitación a 
Mosén Emili Vinaixa un co-patrono del IV Centenario de la Reliquia y 
de la Fundació Marc Volsanyes que restaura la Arciprestal cuya actitud 
para con nosotros ha sido siempre positiva y de total colaboración.

A modo de aviso…
…informamos a nuestros simpatizantes y a los que no lo son tanto 
que ya se nos están acabando las participaciones de nuestra Lotería 
de Navidad. Pese a que este año ha sido el que más participaciones 
hemos sacado, nos hemos quedado muy cortos. Quedan algunas 
papeletas en alguno de los establecimientos habituales que 
colaboran con nosotros.
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http://psoevinaros.org/
FACEBOOK/Socialistes de Vinaròs

https://twitter.com/SVVinaros
C./ Sant Francesc, 18 - 1er  A

Tel. 964 452501

Treballem per Vinaròs 

Aquest cap de setmana i com tots els anys es celebra la festa de l’esport 
local, és el moment del reconeixement al treball i l’esforç de tanta gent i 
també és el moment de fer repàs a les actuacions municipals portades a 
terme tant en instal·lacions esportives com a gestió d’una clara política 
esportiva.
Pensem que aquest any 2010 i malgrat la crisi econòmica ha estat marcat 
per una fita de primera magnitut : EL NOU CAMP DE FÚTBOL DE LA 
CIUTAT ESPORTIVA amb una inversió superior als 2 millons d’euros co-
financiat amb la Diputació, el Consejo Superior de Deportes (Ministerio de 
Cultura) i l’ aportació majoritària de l’Ajuntament de Vinaròs .

 
Però sense cap mena de dubte ha estat la gestió esportiva la que fa que 
les entitats esportives de Vinaròs  38 amb un comput total d’esportistes 
de 2.690 utilitzen més instal·lacions esportives modeliques, sense oblidar 
les activitats esportives d’aldults i 3ª edat en col·laboració del Consell 
Municipal d’Esports i l’EPA , amb un total de 220 incrits en activitats tal 
com l’aeròbic, tai-xí, ioga  pilates etc...
 

I la participació dels esportites i la ciutadanía en general en events de 
l’esport popular i participatiu, destacant la Marató Popular amb més de 
4.000 participants o el dia de la bici superant els 700 esportistes 

Malgrat tot, la crisi económica i l’oposició i crítica destructiva del PP local,  
els fets son els fets i vore instal·lacions i esportistes en plena activitat “ los 
pone de los nervios”.
Nosaltres continuem amb la nostra fulla de ruta que no es altra que: “ donar 
importancia a l’esport, no és només parlar-ne, sinó viure’l, sentir-lo i apoiar-
lo en totes les formes “.

Esport a Vinaròs 

Pista Petanca , financiada amb els fons del Plan E del Govern Zapatero
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Los billetes del PSPV/PSOE de Vinaròs 
y el de Carlos Fabra La confusió com a tàctica Port, llotja i la fabrica del gel

Esquerra Unida 
Entre les preguntés  que li férem al sr Alcalde al ple 
ordinari, del mes de novembre (9/11/2010) li vam 
fer un prec. Prec que feia referència a les inacabades 
obres del port, zona pesquera, i industrial. 
Pregàvem al sr Alcalde que s’informés de quant 
pensen acabar les obres del port la Generalitat, per 
informar a la “ciutadania”. Doncs en declaracions 
fetes per el conseller fa quasi un any, ara el port 
estaria llest, declaració que com sempre no l’han 
encertada, i dèiem: “tenim més preguntes, que no 
fem, son reiteratives, algunes d’elles ja tenen anys, i 
segueixen sense solució. Però, si que li fem un prec 
per contestar-lo al plenari de desembre. El port està 
per acabar, falta fer el mur exterior de protecció 
fins la punta. Reomplir i asfaltar molta part de 
l’esplanada. Traure el varador. Instal·lar el trabelif 
per fer reparacions. Acabar el moll interior, i lo més 
important, falta fer la llotja, sala de manipulació i la 
fabrica del gel,”
Sr  Alcalde, podria contestar-nos aquesta pregunta 
el pròxim ple de desembre?
El senyor Castejon, com a diputat del PP, partit 
responsable-administrador del port de Vinaròs,que 
tan ha fet pel seu poble, que està més aprop dels 
“mentideros”(no mentiders) politics del nostre 
País, igualment li agrairíem que clarament,sense 
demagògia, que hi pensa fer la Generalitat a curt 
i llarg termini, del nostre port.? Si deixaran afonar 
el sector de la pesca, per no prendre les mesures 
adients i legals? Si fomentaran les autopistes 
del mar,incloent el port de Vinaròs en aquesta 
modalitat de transport?, clarament més ecològic, 
rentable, i segur, doncs es traurien milers de 
vehicles de les carreteres. I finalment, (ja ho hem 
dit moltes vegades) des de el transversal fins la 
punta del dic de llevant, necessita una adequació 
urgent, tan la plataforma interior, com l’escullera 
exterior, que en alguns llocs esta afonada, per això 
facilment salten el mur els cops de mar, allargar 
la punta per tapar l’entrada de la mar de migjorn, 
i fer cantil per poder atracar els vaixells on ara es 
escullera. Quin port te escullera al seu interior?
Afegint un altre prec a l’equip de govern. El sr 
Moliner (toca fusta) aconseguí que el port de 
Vinaròs, que era d’interès general, quan depenia de 
l’Estat, passés a mans de la Generalitat, (hem sortit 
perden). Que se inicien els tràmits per retornar-lo a 
l’Estat. No ens hem trastornat. Però vist el cas  que 
ens fan a València, i el poc interès que tenen, seria 
qüestió de provar-ho. 

A  Esquerra Unida ja hem manifestat en moltes 
ocasions que no tot val en política.
Entenem que quan un representant polític utilitza 
la confusió, la distorsió i la crítica destructiva 
entre altres es perquè  no té altres arguments i 
d’alguna manera ha de justificar el seu càrrec com 
a representant del seu partit polític i com a regidor 
de l’ajuntament al qual pertany.
El Sr. Gandia en el temps que porta en política 
encara no s’ha assabentat que en política també 
existeix el diàleg el treball seriós coherent i ben 
fet. La sinceritat  honestedat i honradesa política. 
Temes que fan que la ciutadania pugue entendre 
i confiar en la política, els polítics i la democràcia.
També es pot i es deu utilitzar el treball que 
s’ha estat desenvolupant durant el temps de la 
legislatura com a regidor pel bé del poble i la 
ciutadania. Però,es clar que quins treballs pot 
exposar el Sr. Gandia a la ciutadania de Vinaros?. 
Quins arguments pot utilitzar apart dels ja 
exposats.?
A  Esquerra Unida entenem que si el que pretén el 
Sr. Gandia amb aquesta tàctica es l’espectacle, els 
comentaris i que es parle d’ell i del Partit Popular 
hem de reconèixer que  ho  està aconseguint. Com 
també hem de reconèixer que amb aquesta tàctica 
s’està demostrant com és i com actua la persona 
que políticament utilitza aquest comportament, i 
el partit que li dona el seu suport.
Des d’Esquerra Unida manifestem que tot 
representant polític  i el partit que li dona el seu 
suport utilitze aquests comportaments com a 
tàctica, sempre ens trobarà al costat oposat amb el 
nostre mes enèrgic rebuig. Ja que entenem que no 
tot val en política.
  Com així ho entén la majoria de la ciutadania i els 
votants encara que siguen del mateix partit. Ja que 
els votants no trien els seus representants perquè 
utilitzen aquests comportaments i apliquen  
aquestes tàctiques.
A Esquerra Unida entenem que no s’estigue 
d’acord en alguns temes. Que s’utilitze la crítica, 
però no distorsionar confondre i tergiversar els fets 
amb malicia i intencionadament. I utilitzant certs 
comportaments, perquè en política, NO TOT VAL.    
          

El humorista del PSPV-PSOE de Vinaròs autor 
de la ocurrencia del montaje del billete de lotería 
con el rostro de Carlos Fabra no destaca ni por 
ingenio ni por sensatez política de demócrata 
genuino. Su obrita es mofa y befa personal de 
quien dependen parte de las inversiones que 
benefician Vinaròs. Con su chabacanería deja 
ver su catadura moral al negar uno de los pilares 
democráticos de la Justicia: la presunción de 
inocencia para todo encausado, mientras no se 
demuestre lo contrario. No seremos nosotros 
los que prejuzguemos al Presidente de la 
Diputación -corresponde a los Tribunales-, pero 
sí lamentamos una actitud que no beneficia a 
Vinaròs. Porque, ¿cómo es posible que PSPV/
PSOE, 2º partido político por votos, y que tiene 
la responsabilidad de gobernar el municipio de 
Vinaròs, permita tan insensato montaje gráfico 
en la página institucional que dispone en El 
Diariet poniendo en peligro las inversiones de 
la Diputación en nuestra ciudad? Miren la nueva 
Luna de Valencia: les debería provocar insomnio. 
Luego se quejarán que la gente se abstenga 
de votar. Mejor que se dedicaran a combatir 
el desempleo de esos más de 2.500 parados 
vinarocenses. Algunos ya no tienen ni subsidio 
que llevar a la boca… de sus hijos. Y déjense de 
gracietas que socavan la democracia que tanto 
nos ha costado conquistar. 

El sueño del celta
Mario Vargas Llosa

Subscriviu-vos a 
El Diariet

964 450 085
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El Vinalab, o centro del conocimiento de Vinaròs, se 
encuentra actualmente a la mitad de su ejecución 
–las obras se iniciaron el pasado mes de mayo- con 
el objetivo de finalizar las obras en el mes de mayo 
del próximo año. Situado en el denominado PAI de 
Verdera, el equipo de gobierno realizó el martes 
una visita guiada a los medios de comunicación 
por estas instalaciones, cuya construcción fue 
adjudicada a la empresa Renos por 1.800.000 euros 
y un plazo de ejecución de 12 meses. 
“El endeudamiento del ayuntamiento de Vinaròs 
es en proyectos emblemáticos y de futuro para la 
ciudad como este, de tres millones de euros y con 
una subvención del ministerio de Industria”, dijo 
Romeu.
“Es una realidad más que estamos llevando a 
cabo el equipo de gobierno del ayuntamiento de 
Vinaròs y no solo está tomando forma el edificio 
sino también todo lo que será su funcionamiento 
posterior”, apuntó  el edil de Nuevas tecnologías, 
Vicent Andreu Albiol, que añadió que el objetivo 
es que Vinaròs “sea un referente en el desarrollo de 
la industria tecnológica”.
En estos momentos el ayuntamiento está ultiman-
do el pliego de condiciones para el equipamien-
to tecnológico del centro, que saldrá en breve a 
concurso por un importe de alrededor de 600.000 
euros, según informó Albiol. 
El funcionamiento del edificio será regido 
mediante una fundación, que ya ha sido aprobada 
en pleno. “No queremos que este edificio sea un 
apéndice del ayuntamiento ni una parte más de 
la burocracia de la administración pública, sino 
que hay que aprovechar al máximo sus recursos y 

capacidades para dar participación a ciudadanos, 
empresa y universidad”, insistió Albiol. Además, 
el próximo día 1 de diciembre el ayuntamiento 
firmará el convenio de colaboración con el nuevo 
rector de la Universidad Jaume I, Vicent Climent, 
mientras que el próximo paso será la firma con el 
rectorado de la Universitat Politècnica de València.
Por otro lado, también se ha puesto en marcha la 
oficina provisional del centro del conocimiento en 
la oficina del pirulí, y próximamente se pondrá en 
marcha una página web del Vinalab y se presentará 
el plan de márketing que también se ha preparado 
para difundir las potencialidades y objetivos 
del centro tecnológico a la población y el tejido 
empresarial. 
En este sentido, Albiol informó que se ha preparado 
“un decálogo para transmitir a la ciudadanía 
nuestros objetivos, lo que buscamos con el 
Vinalab, que es convertirnos en un referente en el 
norte de la provincia de Castellón y en el Sur de 
la provincia de Tarragona en cuanto a innovación 
tecnológica y la apuesta por las nuevas tecnologías 
y su aplicación en la vida real”. 

Ciudadanía, empresa y universidad
Albiol  hizo un llamamiento a la participación 
de la ciudadanía, la empresa y la universidad en 
el futuro centro. “Queremos que la ciudadanía 
participe, y por esto hemos adaptado estos 
espacios donde la gente podrá formarse en 
nuevas tecnologías o  acceder gratuitamente a 
través del sistema wi-fi. También queremos que 
participen los empresarios de la comarca, y para 
ello tenemos espacios para que puedan tener sus 

departamentos de investigación, en conjunción 
con las universidades Jaume I y Politécnica de 
Valencia”, indicó el edil socialista. 
También los investigadores de las universidades, 
preferentemente los de la zona, podrán desarrollar 
en este centro sus proyectos y se habilitarán 
espacios para viveros de empresas “para que las 
personas emprendedoras puedan aprovechar 
el equipamiento de nuevas tecnologías para 
montar sus empresas y aplicar sus ideas, lo cual 
es actualmente muy complicado en esta zona y 
los estudiantes, cuando acaban su carrera deben 
buscarse trabajo fuera”. . 

Distribución, servicios y sostenibilidad
En cuanto a la distribución de espacios,  el equi-
pamiento tecnológico y los servicios ofrecidos, 
el edificio, estructurado en dos plantas, cuenta 
con un auditorio con capacidad para 150 per-
sonas,  una zona de libre navegación, otra para 
la experimentación con equipos multimedia, 
plataformas de servicios web, servicios para em-
prendedores y de apoyo a la búsqueda de em-
pleo, áreas de ocio y uso de servicios TIC, islas de 
reunión y vivero de empresas, entre otras.
El proyecto del edificio ha sido escogido me-
diante criterios de funcionalidad y de sosteni-
bilidad. En este sentido, se ha tenido en cuenta 
la orientación de las fachadas, la reducción del 
consumo de energía, la mejora de la intensidad 
luminosa y el empleo de energías renovables 
creando un campo de placas de agua caliente 
sanitaria y una parte muy importante de la ca-
lefacción por suelo radiante. 

El ayuntamiento ultima el pliego de condiciones para dotarlo de equipamiento tecnológico

Las obras del Vinalab avanzan con el objetivo de finalizar en mayo 

A la izquierda, el equipo de gobierno visitó la obra. Arriba, imagen de cómo será el centro una 
vez construido. Abajo, imágenes de la obra y los accesos tal como están actualmente 
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Esquerra Unida presentó el pasado lunes su candidatura por Castelló a las 
elecciones autonómicas, encabezada por Marina Albiol, en Vinaròs. Junto 
Albiol compareció el número 6, el benicarlando Pablo González, quien 
criticó que no aparezca en los presupuestos el anunciado hospital de 
Peñiscola o los centros de salud de Vinaròs Benicarló y Peñiscola, de los 
que dijo que “están presupuestados año tras año y siguen sin ejecutarse”. 
González también apostó por la gratuidad de la AP-7 y la implantación 
de los trenes de cercanías desde Castelló a Vinaròs, criticando que los 
partidos mayoritarios hayan apostado por el AVE “cuando es un servicio 
minoritario que hará que se llegue antes de Castelló a Madrid que de 
Castelló a Vinaròs”.

Esquerra Unida presenta su 
candidatura autonómica en Vinaròs

El alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, aseguró ayer que el 
presidente del PP, José Ramon Tárrega, “tergiversó y manipuló” 
la documentación con la que desde la alcaldía se contestaba a 
la petición del portavoz del PP, Juan Bautista Juan, para tener 
acceso al libro de obras de la remodelación del paseo marítimo.
Romeu adjuntó los documentos de respuesta, el primero del 
secretario del ayuntamiento, con fecha 10 de noviembre, en 
respuesta a una petición realizada por Juan, de certificación 
del silencio administrativo en relación a su solicitud de acceso 
al libro de obra de remodelación del paseo marítimo. En este 
documento, el secretario certifica con el visto bueno del alcalde 
que la petición de acceso al libro de obras, realizada en agosto, 
“se entiende concedida por silencio administrativo”. Dos días 
después, en otro documento con fecha 12 de noviembre, 
desde la alcaldía  envió un escrito a Juan Bautista Juan en el 
que se le comunica que “se ha pedido el libro correspondiente 
a la Dirección de la Obra y cuando se disponga del mismo os 
facilitaremos el acceso”.
El primer edil lamenta que Tárrega, “obvie en sus manifesta-
ciones el escrito que acompaña al del secretario”, el escrito 
de la alcaldía donde se dice que se ha solicitado a la direc-
ción de obra el libro de obra al que alude el PP.
Romeu aseguró ayer que “si la dirección de obra proporciona ese 
libro, se podrá consultar en los servicios técnicos municipales”.

Romeu: “El PP tergiversó la 
respuesta de la alcaldía a la 
petición del libro de obras del paseo”

El equipo de gobierno del ayuntamiento de Vinaròs está elaborando los 
próximos presupuestos municipales. “La idea es tener los presupuestos 
elaborados antes de Navidad, y para ello están trabajando las diferentes 
concejalías”. Romeu advirtió que las cuentas “serán muy austeras pero 
sin perder de vista aquellas compromisos sociales  importantes para 
el municipio y aquellas cosas que ineludiblemente son necesarias de 
ejecutar y no pueden salir del presupuesto”. Los criterios de austeridad 
afectarán la congelación del número de funcionariado, por lo que no 
habrá aumento de personal.
Por otro lado, el edil de Comercio y Nuevas Tecnologías, Vicent Andreu 
Albiol , informo en este sentido que esta semana  tuvo lugar la mesa 
negociadora entre los sindicatos y el equipo de gobierno para plantear la 
propuesta del equipo de gobierno respecto al personal. Además, Albiol dijo 
que “estamos redistribuyendo algunos trabajos dentro del ayuntamiento 
para dotarlas de más eficacia, pero dada la coyuntura económica actual 
no es el momento de aumentar el personal de funcionariado”.  

El equipo de gobierno ultima la 
elaboración de los presupuestos

El alcalde, Jordi Romeu, ha informado que el ayuntamiento 
de Vinaròs ha efectuado el pago por un importe superior a 2 
millones de euros de una parte del inmueble de los antiguos 
juzgados, que debe ser expropiado en su totalidad,  tras la 
valoración realizada por el Tribunal del Justiprecio. “Queda 
aún por expropiar el resto del inmueble”, recordó  Romeu, que 
añadió que a este desembolso “se suma al pago de la zona verde 
por la cual tuvimos que pagar más de 3 millones de euros”. 
Romeu recordó que ambos pagos de expropiaciones, que 
ascienden a más de cinco millones de euros, han tenido que 
ser efectuados “en un momento económico difícil y esto 
lógicamente lastra la economía y los recursos municipales”.  
“No creo que haya ningún ayuntamiento de  la provincia de 
Castellón que en un mismo ejercicio haya tenido que afrontar 
tal cantidad en expropiaciones”, concluyó.

Romeu recuerda que con este pago “son más de 
cinco los millones que ha tenido que pagar el 
consistorio por expropiaciones en un año”

El ayuntamiento paga dos 
millones de euros por 
expropiar parte del inmueble 
de los antiguos juzgados

Com a rectificació a la noticia apareguda la semana 
passada en aquest mateix setmanari sobre les 
concentracions donant suport al poble saharaui a la plaça 
de l’ajuntament, la Plataforma Cívica Vinaròs Solidari, vol 
aclarar que els seus integrants no estan a la concentració 
com a representants de asociacions, sindicats ni de partits 
polítics com apuntava la informació, sino en nom propi. 

Rectificació
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El equipo de gobierno del ayun-
tamiento de Vinaròs ha asegura-
do que sigue sin saber el estado 
en que se encuentran tres de los 
proyectos incluidos en el Plan Con-
fianza de la Generalitat.
En concreto, el primer teniente 
de alcalde y edil de Urbanismo, 
Javier Balada, lamentó no tener 
noticias de la licitación hasta la 
fecha del plan de pluviales que 
afecta a la avenida Libertad y 
tampoco del Plan Integral de Ac-
cesibilidad “a pesar de haber rea-
lizado múltiples rectificaciones 
del proyecto”.

Tampoco tiene noticias el consis-
torio vinarocense del proyecto 
de la piscina municipal que debe 
construirse en la ciudad depor-
tiva. Balada recordó que el Plan 
autonómico está vigente hasta 
marzo de 2011 y deseó  “el avan-
ce de estos tres proyectos tan im-
portantes para la ciudad”.
La obra que sí ha salido a licitación, 
según informó Balada, también in-
cluída en el plan de la Generalitat, 
es la de la cubierta del Molí Nogue-
ra, ya que, según el edil,  ha habido 
varias empresas que se han intere-
sado en este proyecto.

El consistorio asegura que no tiene 
noticias de tres de los cuatro proyectos 
del Plan Confianza

El Moto Club Vinaròs, que celebra 
este año su 50 aniversario, organi-
za este domingo la sexta y última 
prueba del campeonato autonó-
mico de resistencia de enduro.
Esta prueba cerrará una edición 
en la que club ha realizado un 
gran esfuerzo organizativo con la 
celebración de diversas pruebas, 
como un motocross y una prueba 
de velocidad, además de una 
concentración motera durante las 
fiestas.  

Ayer tuvo lugar un acto oficial en el 
salón de plenos del Ayuntamiento, 
donde el presidente del Club, 
Javier Castejón ofreció la distinción 
conseguida como mejor club de la 
provincia de este año.
El recorrido de este campeonato 
autonómico de enduro de unos 
7’5 kilómetros, combina zonas de 
cross, con trialeras y el paso por 
el cauce del río Cervol.  La salida 
será en el circuito de motocross El 
Portell.  

El Moto Club Vinaròs celebra la última 
prueba del autonómico de enduro

La Generalitat ha vuelto a denegar 
dos proyectos presentados por 
el ayuntamiento de Vinaròs para 
generar empleo en el municipio, 
como son la escuela taller del Molí 
de Noguera y un taller de empleo 
de pintura y jardinería.
“Una vez más no nos ha tocado la 
lotería, pero continuamos jugando 
y por lo tanto presentando iniciati-
vas para ver si obtenemos alguna 
subvención” indicó el primer edil 
Jordi Romeu. 

Vinaròs se ha acogido en reiteradas 
ocasiones para obtener una sub-
vención e iniciar una  escuela taller 
del Molí Noguera, como recordó 
Romeu. “Nos hemos presentado 
más de tres veces y en todas nos ha 
sido denegada la ayuda”, apuntó el 
primer edil. 
El  ayuntamiento ha solicitado el 
acta y los criterios de adjudicación 
de las subvenciones, según infor-
mó el edil de Comercio y Nuevas 
Tecnologías, Vicent Andreu Albiol.

Se deniega la subvención para crear 
una escuela taller del Molí Noguera
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El regidor i portaveu del BLOC en l'Ajuntament 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha anunciat 
la presentació de set esmenes d'addició als 
pressupostos de la Generalitat de 2011, en les quals 
demanden projectes que van qualificar de “molt 
necessaris” per a la ciutat. Les esmenes van dirigides 
a crear partides econòmiques dins del pressupost 
de la Generalitat, i aniran dirigides a la construcció 
d'una estació d'autobús, un auditori en condicions, 
un centre cívic, un velòdrom, el segon Centre de 
Salut, la construcció del cinquè col·legi públic o la 
rehabilitació d'edificis històrics com l'antiga Casa 
de la Vila. ”Creiem que els representants municipals 
tenim l'obligació de traslladar i demanar al 
pressupost de 2011 de l'administració autonòmica 
totes aquelles infraestructures que fan falta a un 
poble, per a donar un bon servei a la ciutadania 
tant en el camp cultural, cívic, esportiu, educatiu, 
sanitari, com de patrimoni” va remarcar Fontanet. 
“El finançament municipal no pot assumir despeses 

i projectes de gran envergadura, per això, exigir que 
els diners que paguem amb els impostos tornen al 
nostre poble és una reivindicació legítima i el Bloc 
de Vinaròs ho posa en pràctica " va afegir. Unes 
propostes que ja han estat traslladades al diputat 
autonòmic de Compromís i President del Bloc, Josep 
María Pañella, que va apuntar el dilluns que “es 
tracta d'esmenes necessàries i legítimes ja que són 
projectes d'elevat cost i un ajuntament necessita 
l'ajuda del finançament autonòmic”. 

Concurs de cuina
D’altra banda, Fontanet va qualificar de “despesa 
desmesurada” el fet que es van invitar des de 
l’ajuntament al sopar de gala del concurs de cuina 
aplicada al llagostí a 54 persones.
 “No critico l'esforç i l'organització feta pel Patronat 
de Turisme, sinó la despesa en temps difícils. La 
quantitat de 4.050€ s'han gastat només en un sopar 
per aparentar allò que no es, que les coses van bé, 

quant en realitat es tot el contrari”, va assegurar 
Fontanet, que va apostar per rebaixar la quantitat 
de diners destinats a aquest esdeveniment i 
eliminar en properes edicions el Sopar de Gala del 
Concurs Nacional de Cuina Aplicada al Llagostí. 

Pressupostos participatius
Finalment, Fontanet es va mostrar molt satisfet per 
les 21 propostes i suggeriments que s’han fet arribar 
al partit emmarcades en la Campanya de Pressupost 
Participatiu 2011. Quant a les propostes se n’han fet 
3 en Urbanisme, 2 de Cultura, 2 de Benestar Social, 
2 de Promoció turística, 2 de Serveis Municipals, i 2 
d'Esports. A aquestes, segons Fontanet, “se suma la 
reiterada petició de més control en com es gasten 
els diners del municipi”.

Fontanet qualifica de “desmesurada”  la despesa en el sopar de gala 
del concurs de cuina aplicada al llagostí

El Bloc demana inversions al Consell mitjançant set esmenes als pressupostos 

El secretario general del PP en la Comunidad Valenciana, 
Antonio Clemente, estuvo en Vinaròs, donde se 
reunió con la agrupación local y varios colectivos de la 
ciudad, como el sector pesquero. Clemente se mostró 
convencido de que el PP recuperará la alcaldía en Vinaròs 
tras las elecciones de mayo. “Vinaròs cambiará su color 
político y la provincia sacará un magnífico resultado, 
la mayoría absoluta”, aseguró. Igual de optimista se 
mostró el coordinador comarcal, Andrés Martínez, que 
dijo que “vamos a sacar la mayoría absoluta en Vinaròs 
ya que hay un desgobierno total en este ayuntamiento, 
y el objetivo del PP en la provincia es lograr 100 alcaldías 
de los 135 municipios”.
Por otro lado, el portavoz del PP local, Juan Bautis-
ta Juan, aseguró que ”llevamos dos legislaturas con 
un gobierno que no tiene buena sintonía con la Ge-

neralitat, y ha marcado un perfil distante con esta 
administración haciendo que nuestro municipio 
se haya visto relegado para trabajar y participar en 
proyectos indispensables y necesarios para el desa-
rrollo de nuestra ciudad”. 

Trasvase del Ebro
Clemente aseguró que desde el PP de la Comuni-
dad Valenciana “vamos a seguir exigiendo el trasva-
se”. En este sentido, dijo que “los mismos gobiernos 
socialistas de Castilla la Mancha y el gobierno an-
daluz han dicho que las desaladoras no son la so-
lución, sino los trasvases. Se refieren al Tajo-Segura, 
pero igual ocurre con el trasvase del Ebro”. Para Cle-
mente, el trasvase del Ebro era “una obra que había 
sido consensuada y que fue suprimida de manera 

aleatoria y parcial por el gobierno socialista”. 
Por otro lado, Clemente dijo que  los presupues-
tos de la Generalitat “compensan la marginación 
del gobierno socialista a la provincia de Castellón”. 
Clemente también dijo que en unos presupuestos 
que calificó de “ampliamente restrictivos” se inten-
tarán  atender “todas las necesidades, y en todo lo 
que importa a los ciudadanos, como es la educa-
ción, la sanidad y los servicios sociales”, materias de 
las que dijo que “incrementan su porcentaje den-
tro de los presupuestos”. 

El secretario general del PP en la Comunidad Valenciana, 
convencido de que Vinaròs cambiará su color político

Después de leer el comunicado de la empresa 
Instalaciones Fontanet, S.L. publicado en estas mismas 
páginas el pasado sábado, me veo en la obligación 
de dar respuesta ante afirmaciones que para nada se 
corresponden con la realidad y aclarar lo siguiente:
1º.- En la rueda de prensa que realicé el pasado 10 de 
noviembre en ningún momento cité el nombre de 
ninguna empresa si no que únicamente denuncié 
lo que para el Partido Popular de Vinaròs era y sigue 
siendo una mala gestión del equipo de gobierno. 
Han sido solamente Javier Balada en su rueda de 
prensa del 16 de noviembre y la empresa con su 
artículo del pasado sábado quienes han citado a 
Instalaciones Fontanet, S.L.
2º.- En mi rueda de prensa antes citada dejé bien 
claro, y ahí están las hemerotecas para comprobarlo, 
que nada tenemos ni yo ni el Partido Popular de 
Vinaròs contra la empresa ni sus trabajadores, por 

tanto no entiendo que se me exija respeto cuando 
en todas mis declaraciones no he citado a la 
empresa que se ha dado por aludida.
3º.- Ahora sí, afirmo que la empresa Instalaciones 
Fontanet, S.L. ha facturado al Ayuntamiento de 
Vinaròs la cantidad de 147.252,84 euros desde el mes 
de enero de 2009 hasta octubre de 2010. Esta cifra 
es la real y no admite lugar a dudas pues son datos 
obtenidos de las facturas aprovadas en Junta de 
Gobierno y por Decreto y que han sido reconocidas 
públicamente por el Sr. Javier Balada, por tanto no 
entiendo como la empresa puede negar en su escrito 
que la cifra de facturación es incorrecta.
4º.- En relación con el servicio de apoyo al mantenimien-
to del alumbrado público que ahora ha sido objeto de 
concurso, la empresa Instalaciones Fontanet, S.L. reco-
noce en su escrito una facturación de más de 59.000 
euros en menos de dos años, un servicio que han veni-

do prestando sin que mediara concurso público algu-
no y por tanto mediante una adjudicación directa o “a 
dedo” que fue la que motivó nuestra rueda de prensa.
5º.- Supongo que la empresa debe ser conocedora 
que desde el mes de febrero de 2010 existen 18 
facturas con un importe total de 42.361,66 euros 
aprobadas por Decreto de Alcaldía y con el informe 
de reparo de la Intervención municipal al no estar 
conforme el Interventor en la forma de adjudicación 
de los trabajos realizados.
6º.- Por último dejar bien claro tanto a la ciudadanía 
como a la empresa que en ningún momento ha 
sido mi intención menospreciar el trabajo realizado 
por dicha empresa hasta ahora y que por supuesto 
seguirá realizando para el Ayuntamiento, pero llama 
poderosamente la atención que en su comunicado 
utilizaran los mismos argumentos y las mismas 
palabras que el Sr. Javier Balada en su rueda de prensa.

Luis Gandía, portavoz adjunto del PP de Vinaròs

En respuesta al comunicado de Instalaciones Fontanet, S.L.
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El portavoz adjunto del PP de Vinaròs, Luis Gandía, 
informó ayer que la Fiscalía ha abierto una 
investigación tras haber estudiado el escrito que 
este partido presentó el pasado 24 de septiembre 
en referencia a la permuta de adquisición de los 
terrenos de la Ciudad Deportiva y lo que consideran 
“nula defensa del patrimonio municipal” que se 
realizó con la finca de la calle Major adquirida 
durante el gobierno popular en el año 2003.
“No se trata de una denuncia, sino de un escrito 
que presentamos a la Fiscalía demostrando la 
desidia de este equipo de gobierno al no defender 
la finca de la calle Major y, sobretodo, la mala 
compra realizada con los terrenos de la actual 
ciudad deportiva”, dijo Gandia.
Los populares consideran que la gestión realizada 
por el equipo de gobierno en ambas fincas 
“podrían constituir delitos muy graves como 
malversación,  prevaricación, fraude, tráfico de 
influencias y cohecho”, y aseguran que el perjuicio 
económico ocasionado por ello al ayuntamiento 
supera los 700.000 euros.
Respecto a la finca de la calle Major, adquirida en 
2003 por los populares, Gandía recordó que “la 
finca fue expropiada ya calificada como dotacional 
deportiva a un precio de 3 euros/metro cuadrado 
que tras pasar por el justiprecio se elevó a 13,5 
euros/metro cuadrado”, y dijo que a pesar que la 
variante de la N-340 afectaba a esta finca, desde el 

Ayuntamiento “no se presentó ninguna alegación, 
permitiendo que afectara a unos terrenos que son 
patrimonio de todos los vinarocenses y dejando 
intacta una finca contigua propiedad del esposo 
de una concejala del PVI”. 
Respecto a la nueva finca adquirida por el actual 
equipo de gobierno, en los terrenos tras la estación, 
el edil popular calificó los trámites realizados de 
“escandalosos”, argumentando que “se acordó 
un precio de 18 euros/metro cuadrado que, de 
entrada, es ya 5 euros/metro más caro que la finca 
que adquirió el PP a pesar de ser una finca rústica”.
El pago de estos terrenos, recordó el edil popular, 
tenía que realizarse a través de una permuta y 
el equipo de gobierno ofreció al propietario los 
aprovechamientos urbanísticos del PAI Salinas, 
además de eximirle de pagar las cuotas de 
urbanización de dichos terrenos . Un mal trueque, 
según Gandia, “ya que mientras en aquel entonces, 
febrero de 2005, el Ministerio de Vivienda decía 
que el valor del metro cuadrado en Vinaròs era 
de 1.265 euros/metro cuadrado, el equipo de 
gobierno aprobó una valoración de los terrenos de 
dicho aprovechamiento de solamente 915 euros/
metro cuadrado”.
Para Gandía esto es una demostración de “mal 
gobierno, ya que valoramos por encima el terreno 
que compramos y por debajo el terreno que 
vendemos”, y estimó que “esta mala gestión ha 

costado a los vinarocenses mas de 700.000 euros”.

“Linchamiento”
Además, Gandía acusó al alcalde, Jordi Romeu, de 
haber querido provocar el lunes “un linchamiento 
público” al portavoz del PP, Juan Bautista Juan. 
Según Gandia, Romeu convocó a Juan via SMS 
a una reunión de portavoces,  “a la que estaban 
citados todos los funcionarios municipales”, donde 
el primer edil “dijo que el pasado jueves 18 un 
técnico de esta casa declaró en Fiscalía por una 
denuncia del PP”. El edil popular reiteró en este 
sentido que el PP “no ha denunciado nada sino 
que ha puesto en conocimiento de la fiscalía unos 
hechos mediante un escrito y no sabemos ni en 
qué situación se encuentra el expediente ni qué 
personas son llamadas a declarar ni que pruebas 
se han solicitado”. 

Gandia acusa a Romeu de intentar “un linchamiento público” a Juan Bautista Juan

El PP dice que la Fiscalía investiga la permuta de la Ciudad Deportiva

X.Flores

X.Flores

El primer edil, Jordi Romeu, y el edil de Urbanismo, 
Javier Balada, se mostraron tranquilos tras haber 
anunciado el PP que la permuta sobre los terrenos 
de la ciudad deportiva estaba siendo investigada 
por la Fiscalía Provincial de Castellón. “Estamos 
tranquilos porque con la verdad por delante se 
llega a todas partes y porque todo el proceso 
ha sido tutelado por los técnicos municipales”, 
aseguró ayer el primer edil, Jordi Romeu. Idéntica 
postura mantuvo el edil de Urbanismo, Javier 
Balada, que consideró que el PP “debería buscar 
otra táctica para atacar al equipo de gobierno”, 
ya que “los políticos hemos votado a favor de lo 
dictado por los expertos, como las valoraciones de 
la finca y los terrenos de la permuta”.
Romeu consideró  que se trata de una maniobra 
política, argumentando que “hace mucho tiempo 
que se hizo esta permuta  y los populares podrían 
haber impugnado el pleno o llevarlo al justiprecio 
mucho antes”. Sin embargo, el primer edil recordó 
que la fecha en que el PP presentó  este escrito a 
la Fiscalía, el 24 de septiembre, fue muy próxima a 
la inauguración del campo de fútbol de la ciudad 
deportiva, el 4 de septiembre, “lo que demuestra 
que los nervios les pueden”.
Respecto a las acusaciones realizadas por los 
populares en cuanto a que desde el ayuntamiento 
no se presentaron alegaciones al trazado de la 
variante de la N-340 al paso por la ciudad deportiva 
de la calle Major, adquirida por el PP, Balada dijo 

que “en un pleno se propuso que la variante de la 
N-340 discurriera paralela a la AP-7, a lo que el PP se 
opuso”. También recordó que en el pleno del 22 de 
noviembre de 2005, siendo él alcalde, “se aprobó 
por unanimidad el trazado central” en detrimento 
del paralelo a la AP-7, que presentaba más retraso 
en su ejecución, según el Ministerio de Fomento. 
También explicó que la finca del marido de la 
concejala del PVI tambiéne sta afectada, por los 
100 meros de afección donde se impide levantar 
cualquier construcción.

Denuncia
Por otro lado, Romeu también insistió en que 
lo que el PP llamó “escrito” en el que se ponen 
en conocimiento de la Fiscalía unos hechos 
que consideran delictivos “es una denuncia 
formulada por escrito y firmada por los diez 
ediles populares”.
Romeu apoyó sus declaraciones mostrando un 
documento con fecha 28 de octubre enviado por 
la  Fiscalía Provincial de Castellón en el que se cita 
a un funcionario municipal “al objeto de recibirle 
declaración sobre los hechos denunciados”.  El 
primer edil indicó que en dicha citación no se 
esgrime la causa por la que el funcionario debía 
declarar, “lo que provocó desconcierto”, y acusó 
al PP de haber actuado “de mala fe” al no haber 
dicho “que habían presentado esta denuncia el 
24 de septiembre”. 

“No hubo ningún linchamiento”
El alcalde descartó de forma categórica que se 
hubiera producido un linchamiento al portavoz 
del PP, Juan Bautista Juan, como dijo Gandía el 
miércoles. Romeu explicó que fue tras prestar 
declaración el técnico municipal que decidió 
convocar “a los portavoces de los partidos y a los 
funcionarios con cierta responsabilidad dentro 
de sus departamentos”. A continuación, mostró 
el documento que leyó, donde se informa que un 
técnico municipal fue citado por la Fiscalía y que 
según informó la fiscal al técnico fue a causa de una 
denuncia interpuesta por el PP sobre los informes 
sobre valoraciones efectuados para la adquisición 
de los terrenos de la ciudad deportiva.
Romeu acusó a Juan de ser “el principal instigador 
de la denuncia” y de “esconderse” tras el edil Luis 
Gandia y el presidente del PP, José Ramon Tárrega 
en las últimas intervenciones de los populares 
en que han denunciado posibles irregularidades 
en el paseo y en la ciudad deportiva. “Es cobarde 
que salgan a dar la cara Gandia y Tárrega cuando 
él es el principal instigador. Juan está apartado, lo 
tienen escondido”, aseguró.

El equipo de gobierno  asegura estar tranquilo ya que la 
permuta “se ha realizado apoyada en informes técnicos” 
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de la innocència”

“Cròniques

uè podem trobar en Cròniques 
de la innocència?
Podeu trobar diferents històries, 

com per exemple, la de Kiko, un administratiu 
hipocondríac, la de Mirna Fish, que viatja en un 
dels trens de l’atemptat a Madrid el 11-M al conte 
‘Próxima parada’; o la d’una dona que troba l’amor 
ja en l’etapa vital de la Tercera edat, en morir-
se el seu marit, un literat centrat en el seu món. 
També podem trobar a Teresa, que viu els primers 
símptomes de demència senil. A més, es poden 
trobar textos, cròniques, que parlen precisament, 
d’una certa negativa a perdre la innocència, 
malgrat la brutalitat i la intensitat de la vida. 

Què significa per a tu la col·laboració de 
Carles Santos en el llibre?
Resulta especial perquè poder gaudir d’una 
personalitat artística d’àmbit internacional com 
ell per acompanyar-me en un llibre és un luxe. Ell 
té el seu propi espai a Cròniques, perquè jo volia 
que el llibre, d’alguna manera, fora ‘espai Santos’. 
És un pròleg santista i juga molt amb elements que 
surten a La Polinesia, com situar el noms a l’enrevés, 
o la imatge de les roses, que també apareixen al 
relat. Carles realitza una comparació molt atractiva 
amb els edificis on es feia música clàssica als anys 
seixanta, i que actualment han sigut substituïts 
per aeroports, per exemple. Centres culturals 
transformats en edificis impersonals. Tot un 
indicatiu, també, del moment social i cultural. 

Abans de Cròniques de la innocència, 
havies publicat Cosas rotas
Sí. Aquesta novel·la va guanyar un premi el 
d’autors benicarlandos. Tracta d’una doctora 
que deu passar pel tràngol de convertir-se en 

pacient després de ser-li diagnosticat un càncer. 
M’ interessava apropar-me a l’intercanvi de papers, 
com viu un metge un tram de la seua vida com a 
pacient. A partir de la malaltia torna al seu poble, 
i es retroba amb un ambient, una gent, que ja 
considerava llunyans. Aquesta circumstància 
enllaça en una sèrie de records i apunts familiars al 
voltant, també, de la Guerra Civil.  

De que tracta La Polinesia, finalista d’un 
concurs de literatura per a dos de la 
Generalitat, i que has incorporat també a 
Cròniques?
Partint de que la literatura crec, no té gènere, La 
Polinesia és un cant a no perdre vista els somnis. 
Tracta de totes aquelles coses que volíem fer en un 
moment donat, i que han anat quedant ajornades, 
fins convertir-se en un punt boirós de la nostra 
existència. També explica com afecta aquesta 
renuncia a la protagonista. L’he incorporat perquè 
va ser editat i publicat a València i no havia arribat 
aquí, a la zona.  

El llibre conté dos llengues 
És un treball recopilatori. Emmarca textes de 
2001, fins, aproximadament, el 2008. Proses que 
vaig utilitzar per dos espectacles en castellà que 
tenia el projecte que foren recollides, juntament 
amb diversos contes, alguns d’ells inèdits. Aquest 
material contempla, a la vegada una evolució 
personal. Ha sigut de gran quan he après a 
aprofundir, en tots els sentits, a la meua llengua, 
no tan sols a parlar-la. Aquesta evolució m’ha 
permès accedir a altres elements sentimentals i 
entendre altes qüestions. Malgrat tot, bàsicament, 
contemplo la paraula com una matèria prima. Com 
a element per a construir és fascinant.  

Com s’ha desenvolupat la presentació?
Màgica. He contat amb un gran equip, amb tu 
mateix conduint l’acte d’una manera entranya-
ble, amb Joan-Elies, amic i una primera figura de 
la literatura, amb un bagatge molt significatiu i 
amb uns amplis coneixements que van perme-
tre fer una dissecció analítica brillant del que 
és l’obra. Va ser un veritable plaer escoltar-lo. 
Comptar amb ell per la presentació és un altre 
dels luxes que m’ha aportat la publicació del lli-
bre. A més, vaig comptar també amb Anna Foix, 
una actriu que és pura energia i què, a més, con-
necta molt amb mi. Vam assajar en tres ocasions, 
però ja ens coneixem dels altres espectacles, i 
això facilita les coses. Pablo Castell, l’editor, va 
elaborar uns apunts molt propers de la seua 
percepció personal del llibre. A més, vam estar 
molt ben acompanyats, hi havia molts amics, i 
altres persones que he conegut al llarg dels anys 
de treball en premsa, que van voler compartir el 
moment amb mi. L’acte va resultar entranyable.

Vas cloure amb una secció d’agraïments
Volia agrair a les persones que m’han fet costat, 
des de la Fundació Caixa Vinaròs, que van cedir 
l’auditori Carles Santos, fins les persones que 
comparteixen el temps amb mi, perquè sens 
dubte formen part d’una evolució personal, i, en 
aquest aspecte em sento una persona amb molta 
sort. També vaig agrair als companys de premsa, 
a tu, a Mariola Nos, a Bartomeu Roig i Emma Bas, 
a Noemí Polls,  a Julio Vidal, a Jordi Maura i Emili 
Fonollosa el suport.  I evidentment, a Editorial 
Antinea, perquè, a banda de publicar Cròniques... 
m’ha permès conèixer, a través del meu treball al 
setmanari, a gent i indrets geogràfics vinarossencs 
molt especials per a mi. 

expressa la negativa a perdre la innocència 
malgrat la brutalitat de la vida”

Alicia Coscollano, autora del llibre “Cròniques de la innocència”:

La Editorial Antinea acaba de publicar l’obra 

Cròniques de la innocència, de la periodista 

i escriptora Alicia Coscollano. Actualment 

redactora en cap del setmanari 7Dies, Alicia 

descriu com una “necessitat vital” la seua relació 

amb l’escriptura.  Amb Cròniques de la Innocència, 

el seu segon llibre, l’autora trenca amb un 

parèntesi en la publicació d’obra, demostrant 

que mai havia perdut de vista aquesta necessitat. 

Històries, contes, reflexions que ens condueixen 

per la incertesa i la intensitat de la vida i als que 

l’autora ens aproxima en aquesta conversa.

X.Flores
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de la innocència”

“Cròniques
L’auditori Carles Santos, de la Casa Membrillera de la Fundació Caixa Vinaròs 
va acollir dissabte passat una multitudinària presentació del llibre que, a més 
de la pròpia autora, va comptar amb la participació de l’editor, Pablo Castell 
i l’escriptor i director de l’Espai Llull a l’Alguer, Joan Elies Adell. També es va 
fer una lectura dramatitzada de textos escollits del llibre a càrrec de l’actriu 
Anna Foix, en una portentosa actuació que va aixecar una gran ovació del 
nombrós públic assistent.

Presentació 
a la Casa 
Membrillera

Benicarló, 1966. Actualment redactora en cap del 
setmanari 7Dies Vinaròs, ha sigut corresponsal 
provincial i és col·laboradora habitual de la revista 
electrònica Vinaròs News, on a banda de la publicació 
d’informació local també està a càrrec de la columna 
literària. Com a escriptora ha publicat la novel·la 
“Cosas Rotas”, amb la que va ser Premi d’Autors 
Benicarlandos 2001. El seu relat breu “La Polinèsia” 
va quedar finalista del II Concurs de Narrativa per a 
dones convocat per la Generalitat Valenciana. A més 
a més, també ha escrit i dirigit els espectacles teatrals 
“Símbolos” i “Cambalache”, que es van estrenar a 
Benicarló i Vinaròs els anys 2000 i 2002.

Alicia Coscollano
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El presidente de Cocemfe en Vinaròs, Manolo 
Celma, ha recordado su petición de mejorar el 
acceso a los discapacitados y las personas mayo-
res al centro de salud de la localidad. Actualmen-
te las personas con movilidad reducida suben 
con una plataforma que consideran peligrosa, y 
que ya ha dado más de un susto.  “Hablamos el 
pasado dia 29 con el director del centro, Alejan-
dro Suay que nos dijo que debía reunirse con la 
Conselleria y que nos informaría. Pero ha pasado 
mucho tiempo y aún no nos ha dicho nada”, la-
mentó Celma. 
Cocemfe ya ha efectuado una propuesta para 
poder acceder debidamente al centro de salud: 
la instalación de un ascensor vertical. 
En este sentido, el presidente de la asociación 
también explicó que el diputado autonómico 
Mariano Castejón les explicó que los técnicos de 
la Conselleria le dijeron que la instalación de un 
ascensor no era viable. A pesar de ello, Cocemfe 

también ha pedido asesoramiento técnico que, 
en cambio, si que lo consideran posible. “Por 
eso hemos pedido a Castejon que los técnicos 
de la Consellería se reúnan con los nuestros 
y que confronten opiniones. Quizá tengan 
razón ellos, no digo que no, pero almenos hay 
que consensuar una solución, aunque esta 
sea arreglar la plataforma para que no vaya a 
trompicones”, indicó.

 Plan de accesibilidad
Por otro lado, Celma pidió la aplicación del 
plan de accesibilidad, incluido en las obras 
del Plan Confianza. En este sentido, dijo que 
le consta que los trámites están aprobados y 
que confía que antes de finalizar el año salga a 
licitación, aunque recordó que al ayuntamiento 
“le faltan cosas por hacer, como por ejemplo la 
creación de una comisión de seguimiento del 
plan”.   Celma indicó que la creación de esta 
comisión “es indispensable para que las obras 
se hagan correctamente y no como ha pasado 
en las instalaciones de la ciudad deportiva, 
donde han adaptado los lavabos pero las 
barras de apoyo están mal ubicadas y donde 
también es muy difícil alcanzar el lavabo para 
lavarte las manos”. Otra cosa que falta realizar, 
según Celma, es la ordenanza municipal de 
accesibilidad. En este caso, indicó que el edil 
de Servicios, Agustí Guimerá “nos dice que está 
pendiente de la supervisión de los técnios pero 
de eso hace ya tres años”.

fo
to

no
tí

ci
es

ACTUALITAT

Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 17/1 1 al 23/1 1 www.meteovinaros.com

Pluja

Max. y media viento

Humitat

Temperatura

ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT

FOTODENUNCIA
En la calle Santa Ana la gente 

suele aparcar en cima de la 
acera haciendo imposible el 
circular por ella en silla de 

ruedas o en carrito de bebé, 
desde el colectivo pedimos mas 

control en dicha calle

HOY POR MÍ... MAÑANA PUEDE QUE POR 
TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA 
LAS BARRERAS Y SE VAN VIENDO YA 

FRUTOS SOLIDARIOS CONSEGUIDOS.
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD!

Els 
temperatures 
estan alguna 
cosa mes 
baixes 
respecte a 
l'any passat, 
sobretot les 
mínimes.

Fa 44 dies que 
no plou mes o 
menys de debò, 
em refereixo a 
un mínim d'un 
litre per metre 
quadrat per 
dia, esperem 
que aquest cap 
de setmana es 
trenqui la ratxa, 
i si no el proper 
pont, segons 
està previst.

Cocemfe reitera su petición de instalar un 
ascensor en el centro de salud
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Isabel Gómez Ibáñez es 
la nova reina 2011 de la 
comparsa Com Xalem, 
Enhorabona!

Locomotores Mtb Vinaròs & Companyia a BorriolA Borriol

Felicidades Com Xalem
Barça

Nou clarinet

Ja hi som �
Boda de
Raül i Melissa

Angel cumplió el día 19 de 
noviembre 4 añitos en compañía 
de sus papás y amiguitos, y lo 
pasaron muy bien en el Vinaparc

El 23 d' Octubre Raül i Melissa es van donar el 
"sí quiero" a l'esglèsia parroquial de Vinaròs.
Us dessitgem moltes felicitats en esta nova 
etapa de la vostra vida.

La comparsa Ja hi som!, es va reunir amb 200 socis en 
el CMC per presentar la nova reina del 2011 Rita Ibáñez 
i acomiadar a la reina del 2010 Erika Hernández.  Va 
culminar la nit amb una gran festa 

Rafa Buj asistió al partido que 
enfrentó al Barça contra el Villarreal

Debut d'Eva Moliner amb el clarinet 
a La Banda Juvenil
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Comida de hermandad de la Cofradía La Oración del Huerto, en la ermitaComida en la ermita

Paella
Mitja Marato de Castelló

Campeonato de 'guinyot'

Familia Sanz-Ayza

Felicidades

Esportistes de Vinaròs, Juan Francisco Baixauli, José 
Mª Saíz, José M. Fabregat i Juan Carlos Flores en la 
XXVII edicio de la Mitja Marató de Castelló, celebrada 
el dia 31.10.2010.  Van tenir molt bons resultats 
millorant tots la millor marca personal.

Comenzó el clásico campeonato de 'guinyot' 
por parejas del Bon Matí en su XV Edición

Los "currantes de Banesto" celebraron San Carlos Borromeo 
por todo lo alto ante un arroz, como manda la tradición

La familia Sanz-Ayza celebró su comida anual de 
hermandad, como todos los años. ¡Da gusto veros! 

El Club de 
jubilados López 
Dóriga organizó 
una excursión 
a Vallderobles. 
Pedro y 
Tere fueron 
agraciados en 
el sorteo con un 
jamón
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Novament el Casal Jove, després de la seva oferta 
d'oci, ha aconseguit una resposta altament 
positiva dels joves del municipi. Si la setmana 
passada mostràvem els resultats després de 
la festa de reobertura, aquesta vegada serà el 
“Passatge del Terror” el que ens permeti fer-ho. 
Una completa transformació de l'espai habitual 
del Casal Jove va ser la màquina del temps que 
va fer possible transportar als visitants a un antic 
“sanatori”. Els personatges que allí van trobar 
distaven molt de la realitat quotidiana del propi 
Casal. Metges, infermeres i pacients van fer les 

delícies de joves (i no tan joves) en la vetllada de 
terror proposada. Els seus actors, extraordinaris 
voluntaris. Les seves llums, efectes especials i 
so, novament amb DISKOSINS. Tots ells, grans 
amics que de forma totalment desinteressada 
es van bolcar amb nosaltres per a l'ocasió. 
Andrea, Marta, Maisa, Tino, Melani, Montse, 
Raquel, Olga, Edu, Mª José, Silvia, Jordi i Agustín, 
acompanyaven a les monitores del Casal per 
espantar als seus valents visitants.
Fins aviat amics. Ens veiem en els propers 
esdeveniments, que a continuació us recordem.

Casal jove, el susto como aliado

Aquest darrer curs 2009-10, un total de 45 
alumnes de l’IES JOSÉ VILAPLANA es van 
presentar a la Prova de Selectivitat. 
Pel que fa als resultats, val a dir que l’IES JOSÉ 
VILAPLANA va aconseguir l’extraordinari  
percentatge del 100% d’aprovats. 
Segons dades publicades per la Universitat Jaume 
I , l’Institut amb la nota mitjana més alta de selec-
tivitat de la província de Castelló del curs 2009-10 
és l’IES JOSÉ VILAPLANA de Vinaròs, amb un 6,77. 
També cal destacar que a la convocatòria de Juny 
l’alumna d’aquest centre, Ana Royo, va obtenir la 

nota més alta de la fase general amb un 9,14. 
El Consell Escolar  del centre i el claustre de pro-
fessors volen, mitjançant aquest comunicat, feli-
citar públicament el seu alumnat i les seues famí-
lies pels excel.lents resultats que han aconseguit 
en la selectivitat de 2010.
Finalment, des del centre volem mostrar la 
nostra satisfacció per aquests resultats i desitjar 
al nostre alumnat moltíssima sort en la seua 
incorporació a l’àmbit universitari per a la 
qual cosa han demostrat estar adequadament 
preparats.

El pasado día 14 de oc-
tubre, la Asoc. C. R. de las 
amas de casa de Vinaròs 

reanudaba sus actividades. S. Oliver fue 
el encargado de reabrir el curso con un 
tema que gustó mucho a tasa sodas 
asistentes: Vida del pintor Puig Roda. Si-
guiendo tardes con temas tan interesan-
tes como el ofrecido por Maribel. "Los 
beneficios de las flores". Javier de "Bom-
beros sin fronteras".
Nos adentro en el trabajo que hace 
dicha unidad sirviendo a las víctimas 
de catástrofes y como viven ellos esos 
momentos tan dolorosos. También el 

pasado día 11 de noviembre hicimos una 
visita cultural a Castellón: Visitamos el 
Santuario de la Virgen del Lledó, el Museo 
y la Diputación, donde S. Oliver nos hizo 
de guía excepcional Gracias Sr. Oliver, 
visitamos la Capilla del Cristo de la Sangre. 
Donde el cura de la misma nos dio una 
breve explicación. Terminamos el día con 
la visita a la fábrica de jabones Beltrán 
donde nos enseñaron el proceso de la 
fabricación del mismo.
Agradecemos a todas las socias que 
nos acompañan todas las tardes y las 
invitamos para que continúen viniendo 
como hasta ahora. La junta.

Fecha: 28/11/2010
Celebraremos una santa 
misa a la 1 de mediodía
Posteriormente, a las 2, 
tendrá lugar la comida en 
los Salones Paladium

Quintos 55, 
recordamos la 

Fiesta anual

Diumenge 28 a les 13 h. M
 

Missa funeral per Mossén 

Miquel Romero.
 

Esperem la vostra assistència.
 

No s'avisarà particularmemt.

Selectivitat 2009-10: l’IES José 
Vilaplana aconsegueix la 
nota més alta de la província

IES José Vilaplana

Resumen de actividades de las Amas de Casa

Parròquia Sta, 
Magdalena
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SOCIETAT

Esta semana como casi todos los 
cursos en el Colegio Misericordia se 
realizó un simulacro de emergencia 
con evacuación de todo el personal 
del centro. Hay una normativa que 
por la que se debe disponer en 
todos los centros de gran afluencia 
de gente de un plan de evacuación 
ante cualquier incidencia grave: un 
incendio, inundación… o cualquier 
hecho que pueda poner en peligro 
la integridad de las personas. Un 
colegio es uno de estos centros, 
donde hay más de 500 personas 
reunidas dentro de un recinto 
limitado.
Pero tener un plan de actuación 
ante una adversidad no es suficiente 
y disponer de los medios para 
activarlo tampoco garantizan que 
en un momento dado e inesperado 
puedan coordinarse, los medios 
con la actuación de las personas. 
A menudo esos planes después de 
elaborarse se quedan en un armario 
y luego de un tiempo nadie sabe ni 
siquiera que existen. Es necesario 
pues manejarlos, ensayarlos, 
corregirlos cada cierto tiempo, para 
que todo el mundo sepa que existen 
y para que se sepan desarrollar. 
Luego si hubiera que hacerlo, si 
hubiera que ponerlo en práctica 
por una necesidad real, a pesar de 
ensayarlo tendría sus dificultades. 
Pero ya no se trata de que ocurra en 
el centro, un colegio es un centro 
de formación y de educación. Saber 
como debe comportarse la gente 
ante una adversidad forma parte 
de la formación más elemental que 
debe impartirse en todo colegio que 
se precie de dar una educación y una 

formación de calidad. El concepto 
de educación antes suponía enseñar 
muchas matemáticas y mucha 
lengua  y mucha geografía. En la 
situación actual, además de todo 
eso, en una sociedad moderna 
son necesarias otras disciplinas 
recogidas en la normativa como 
competencias básicas, educación 
para la ciudadanía, etc.… que forman 
al individuo para su desarrollo en la 
sociedad, en una sociedad cada día 
más competitiva y más exigente con 
los ciudadanos que quieren triunfar 
en ella y abrirse un futuro mejor.
Una emergencia forma parte de 
esa formación. Saber actuar en un 
caso adverso a veces puede ser muy 
beneficioso, puede incluso salvarnos 
la vida, la nuestra o de otras 
personas, por eso hay que instruir 
a nuestros alumnos para que sepan 
comportarse ante circunstancias 
de este tipo. Luego ellos ya sabrán 
actuar según los detalles de esas 
circunstancias.
Este año el simulacro ha sido de 
incendio. Además se realizó de forma 
atractiva para los alumnos. A una 
hora determinada sonó la alarma 
y cada grupo de alumnos hizo o 
intentó hacer lo que está previsto en 
el plan. Los bomberos previamente 
habían inundado uno de los edificios 
de humo muy espeso para que el 
acto pareciera más real. El humo 
primero asustó a los alumnos y luego 
de la sorpresa les divirtió tener que ir 
a tientas entre el humo. En poco más 
de 3 minutos estaba todo el personal 
del edificio en el punto convenido 
en el plan. Es decir, fuera, en el 
patio, frente a la puerta de salida a 

la calle y preparados para evacuar 
definitivamente todo el recinto. El 
simulacro había terminado.
Luego vino la evaluación que realiza 
el jefe de los bomberos y que se lleva 
el Director: Tres puertas se habían 
quedado abiertas. Algo muy grave 
en un incendio, pues las corrientes 
de aire son la causa muchas veces 
de que se alimente el fuego y 
se propague con más rapidez y 
virulencia y toda normativa dice que 
al salir se deben dejar las puertas 
cerradas. Otro fallo fue la corriente 
eléctrica. En uno de los edificios no se 
desconectó la corriente y eso hubiera 
supuesto un riesgo para la actuación 
de los bomberos si hubieran usado 
el agua. Otro fallo fue que algunas 
filas de alumnos no quedaron 
lo suficientemente alineadas y 
compactas para poder contarlos con 
rapidez y poder determinar si faltaba 
alguna persona. Bien ya se saben los 
fallos encontrados en este simulacro, 
para el próximo  habrá que tenerlos 
en cuenta y procurar no cometerlos 
de nuevo.

Un año se ensayó esconder un alum-
no de infantil en un cuarto del edifi-
cio y a la llegada de los bomberos 
se les informó de que faltaba una 
persona de determinadas caracte-
rísticas y hubo que encontrarlo en 
un tiempo record entre un edificio 
lleno de humo.
Cada curso se procura realizar 
una actividad diferente. En años 
anteriores se intentó medir el tiempo 
que tardaban las fuerzas de orden 
público en acudir ante una llamada 
de emergencia. En ambos casos, 
tanto la intervención de la Policía 
Municipal como el año que se solicitó 
la intervención de la Guardia Civil su 
tiempo de reacción fue de escasos 
minutos.
Luego a los niños y niñas les divierte 
como hacen sonar la sirena o las 
luces lanza destellos, los vehículos 
de la policía o de los bomberos, 
ese cambio de actividad fuera de 
lo habitual de las clases de cada 
día, pero lo más importante es que 
aprenden a comportarse ante una 
situación imprevista y a veces difícil.   

Alarma en el cole 

El Sábado día 13 a las 11 de la 
mañana subimos a la ermita para 
dibujar juntos con padres e hijos.

El Domingo a las 15.30 en el 
Art Lounge hicimos teatro para 
todos los públicos.
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Societat Musical La Alianza

Caminata a Torre Miró

Divendres passat va finalitzar el Taller d’Entre-
nament de la Memòria impartit en el Consell 
Municipal de Formació de Persones Adul-
tes per l’empresa geroconsulting, gràcies a la 
col·laboració de la CAM, amb el seu programa 
“Gent Gran, Gent Activa”. El Taller ha consistit en 
4 sessions, on 25 persones han pogut practicar 
exercicis que desenvolupen i reforcen els me-
canismes de memorització. També s’han rebut 
recomanacions encaminades a millorar el rendi-
ment de la memòria. 
El Consell Municipal d’FPA fa 10 anys que inclou 
en la seua programació cursos d’entrenament de 
la memòria. La demanda creixent ha fet que d’un 
únic grup que funcionava en aquell moment, 
hagen passat als 4 que s’oferten en l’actualitat, i 

que encara no donen cabuda a tothom que ho 
demana.  El Taller que ens ha facilitat la CAM ha 
complementat aquesta oferta, i ha estat una 
oportunitat més per a tota la gent que vol cuidar-
se i que pensa que aprendre és una bona opció, a 
qualsevol edat, per a millorar el nostre benestar.   

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes

SOCIETAT

El pasado 14 de noviembre se llevó a cabo 
la caminata que organizó la Societat Musical 
La Alianza. Esta actividad está incluida en la 
programación festiva en honor a la patrona Santa 
Cecilia. Este año la caminata se realizó por Torre 
Miró. El itinerario ha sido Torre Miró-Pereroles-
Herbeset.
 A las 8 de la mañana salimos desde el Parc de 
les Catalinetes. El primer comentario del día 
era sobre que tiempo encontraríamos, ya que 
subíamos de nivel del mar a más de mil metros 
de altura. Pero cuando llegamos nos dimos 
cuenta que no era tan negro como se pintaba. 
Encontramos un cielo despejado con muy pocas 
nubes y un sol esplendido, acompañado de una 
temperatura magnífica.
Iniciamos la caminata por el PR-CV-375 que, al 
principio va por una pista que poco a poco nos 
fue introduciendo en un magnífico pinar para 
convertirse progresivamente en sendera. Des-
pués de caminar unos 3 Km. aproximadamente 
llegamos a Pereroles. Casa forestal y refugio cons-
truido en un magnífico entorno el cual aprove-
chamos para almorzar.
Reemprendemos la marcha continuando por 
el PR-CV-373. Los más intrépidos aprovechan 
para buscar robellones. Algunos encuentran. La 
sendera discurre al lado del barranco de Allepús 
con maravillosos parajes de montaña y gran 
variedad de vegetación. Todo esto acompañado 
de un esplendido perfume de tomillo, el cual nos 
acompañó en toda la caminata.
Después de dejar el cruce con el PR-CV-374, 

subimos por una sendera que nos llevará al Mas 
de Darsa. En esta masía se puede contemplar 
una fuente que nace entre las rocas. Siguiendo 
camino por una densa vegetación, llegamos a 
otra masía, Mas de Giner. 
Estamos descubriendo una zona, en la cual, en 
tiempos pasados estaba habitada. Se pueden 
observar los restos de sus viviendas, así como los 
pequeños trozos de tierra que utilizaban para su 
subsistencia. La vida no les sería nada fácil.
Después de dejar el Mas de Giner, la sendera va 
descendiendo un poco para después emprender 
la subida a Herbeset, principal dificultad de la 
jornada.
Una vez en el pueblo, subimos a su parte más 
alta, de donde pudimos observar magníficas 
vistas de la zona y aprovechar para comer.
Tras un pequeño descanso y antes de que nos 
cogiera modorra, reemprendimos la marcha co-
giendo la CV-105 en dirección a Torre Miró, hasta 
el Peiró de Sant Antoni. De allí seguimos por el 
PR-CV-215 que nos llevó hasta el  Mas de Bolinxa, 
pasando por la creu d’Albert y la Torre Madó. A la 
salida de la masía, observamos una fuente que lle-
va su nombre. Tras un pequeño repecho llegamos 
a la carretera que nos conduciría a los coches.
La distancia recorrida fue de unos 19 kms. 
Disfrutamos de un magnífico
tiempo, más propio de primavera que del otoño.
Queremos dar las gracias a los miembros del Aula 
de Natura por su colaboración desinteresada en 
este acto, principalmente a Virgili Verge,  ya que 
sin ellos no se hubiera podido llevar a realizar.

El gremio de pasteleros de nuestra 
ciudad elaboró con esmero como cada 
año los tradicionales ‘pastissets’  de la 
fiesta de Santa Catalina.

Santa Catalina
text: Gaspar Redó  |  fotos: Pablo Batalla

Taller d’entrenament de la memòria
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Del día 12 al 15 de noviembre, en la 
ciudad italiana de Pádova, se celebró 
el Congreso Internacional de Arte 
y Cultura Bonsai. Fueron cuatro 
jornadas repletas de demostraciones, 
conferencias y una impresionante 
exposición otoñal de árboles, 
denominada Sakka Ten y en la que se 
han podido ver algunos de los mejores 
bonsáis de Europa.
En el apartado de demostraciones, 
destacamos las protagonizadas por 
el maestro japonés Kunyo Kobayashi, 
uno de los mayores referentes en este 
arte. Otras intervenciones a cargo 
de miembros de la Nippon Bonsai 
Sakka Kyookai Europa, entre los que 
se encontraba nuestro amigo Xavier 
Redón quien, además de aportar un 

excelente ejemplar de algarrobo 
a la exposición, tuvo el honor de 
remodelar un acebuche mallorquín, 
que sorprendió a un numeroso 
auditorio.
En cuanto al aspecto asociativo y, en 
asamblea general de esta asociación 
europea, se aprobó la creación de la 
NBSK-España, el primer país en tener 
este estatus. En el último punto del 
orden del día, se designó a nuestro país 
para organizar el próximo congreso 
en 2012. La candidatura española 
presentó la ciudad de Peñíscola como 
sede para albergar el evento cuya 
organización correrá a cargo,  entre 
otras,  de la Associació Bonsai Vinaròs. 
Todo un reto, a la vista del grandísimo 
nivel observado en Italia.

Congreso europeo de bonsai Associació Bonsai Vinaròs

El pintor acuarelista Julio Guimerá expone una interesante muestra 
de sus acuarelas en el auditorio municipal. Una exposición que será 
visitable hasta el 30 de noviembre. La obra de Guimerá, muy apreciada 
en Vinaròs és una acuarela limpia y luminosa, con la cual este pintor 
vinarocense expresa su visión ante el paisaje de una amplia geografía. 
Julio Guimerá está clasificado dentro de la figuración, el realismo y la 
acuarela clásica. La exposición fue inaugurada por el propio autor y la 
edila de Cultura, Maria Dolores Miralles 

Julio Guimerá expone en el auditorio

Dissabte 27 de novembre, a les 22.30 hores, CONCERT a càrrec del guitarrista
Fernando Espí en homenatge a Miguel Hernández.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i IVM i Ibercaja
PROGRAMACIÓ ACTES EN HOMENATGE A MIGUEL HERNÁNDEZ DE LA
FUNDACIÓ CAIXA-VINARÒS
- Exposició 100é Aniversari del naixement de Miguel Hernàndez "Viento del
pueblo: els espais poètics de Miguel Hernandez" del 12/11/10 al 11/12/10.
Visites de dimarts a dissabte de 17.30h a 20.30h. Sala d’Exposicions de la Fundació
Caixa-Vinaròs (C/ Socors 64, Vinaròs)
L'exposició està formada per uns 14 panells emmarcats amb fotografies i poemes de
Miguel Hernandez, per 4 panells emmarcats amb: biografia, arbres fotogràfics (2) i
anàlisi de la seua poesia i per un audiovisual al voltant de la obra i la persona.
PROGRAMACIÓ ACTES EN HOMENATGE A MIGUEL HERNÁNDEZ DE LA
SEU DEL NORD
- Conferència “Miguel Hernàndez, cançó, valors i drets humans” a càrrec de
Santiago Fortunyo. 03/12/10 a les 19.30h en l’Auditori de la Fundació Caixa-Vinaròs.
(C/ Socors 64, Vinaròs).
-Recital
Títol “El labrador de más aire”
Núria Candela diu Miguel Hernández.

Programació actes en homenatge a Miguel Hernández 
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El profesor Carrilo se integró en la sociedad 
vinarocense, especialmente, en la recién creada 
Associació Cultural Amics de Vinaròs, siendo 
uno de los primeros miembros fundadores.

La relación entre Vinaròs y el profesor 
parisino duró varios años, en los cuales no sólo 
él sino también su familia pasaron temporadas 
estivales, especialmente acogidos por la familia 
de M. Foguet, pero también por la de J. L. 
Pascual y J. Bover. Fruto de estas estancias, fue 
la divulgación de la figura de W. Ayguals entre 
los vinarocenses. Puede decirse, sin lugar a 
dudas, que fue el iniciador del “movimiento 
aygualista” en la ciudad, de manera que todos 
los investigadores locales que han trabajado 
en el tema, J. A. Gómez, J.L. Pascual, J. Bover, A. 
Delgado, tienen sus raíces en él.

Dos estancias fueron particularmente 
importantes. La primera de ellas en el verano de 
1977 en que se organizó la “II Mostra de Records 
Vinarossencs“ por la Associació Cultural Amics 
de Vinaròs durante las Fiestas del Langostino 
en pleno mes de agosto. En su inauguración 
Víctor Carrillo impartió una conferencia que 
se reprodujo integra en el semanario Vinaroz, 
número 1066 de 1977. Allí se divulgó y dió a 
conocer a la mayoría de los vinarocenses la 
imponente figura de Wenceslao, y fue la base 
y el origen de todos los trabajos que se han 
hecho sobre este literato y político surgido de 
la burguesía de Vinaròs.

 V. Carrillo estuvo en Vinaròs  en 1982, en el 
que ejerció como mantenedor de las Fiestas y 
Ferias de San Juan y San Pedro, cuyo pregón 
también fue publicado en el periódico local 
Vinaròs número 1249.

Regresó por el año 2005 para la prersentación 
del libro sobre Ayguals de J.L. Pascual, y su 
última visita a nuestra ciudad fue en noviembre 
de 2008 a “la nit de la cultura” en la que se le 
impuso la 2ª Medalla de Oro de l’Associació 
Cultural Amics de Vinaròs.

Víctor Carrillo dió a conocer al novelista, 
periodista, político y polifacético vinarocense 
tanto a nivel local como a las más altas esferas 
nacionales e internacionales de la ciencia de la 
Literatura y de la Historia. Nació un 6 de marzo 
de 1935 en la localidad Navarra de Corella, 
de donde descendía su familia, aunque él era 
de nacionalidad francesa. Se licenció en la 
Universidad de la Sorbonne de París en Ciencias 
Humanas y en Estudios Hispánicos, y se doctoró 
con el interesante tema del anticlericalismo en 
el siglo XIX. También se diplomó en Periodismo 
en el Centro de Formación de París.

A nivel profesional trabajó con France-
Presse, sobre todo y particularmente durante 
el conflicto de Argelia. Fue redactor del 
Diccionario Español para la editorial Larousse 
(Pequeño Larousse Ilustrado, París, 1964). En 
cuanto a la docencia alcanzó por oposición la 
plaza de profesor catedrático en el Instituto 
Henry IV de París. También ejerció como 
profesor de la Escuela Superior de Ciencias 
Económicas y Comerciales de la misma ciudad, 
una de las principales escuelas de negocios de 
Francia, y considerada como una de las más 
prestigiosas de Europa, en cuyas clases de 
Semiología de la Imagen Publicitaria contó con 
alumnos que después tuvieron gran proyección 
y prestigio en este campo. En su cátedra de la 
Universidad de la Sorbonne impartió cursos 
sobre Semiología. Siglo XIX Español y Utopía 
en Europa. 

Colaboró en los Seminarios de Investigación 
de la Universidad de Vincennes (París VIII). En la 
Universidad de Pau participó en el Centro de 
Investigaciones que dirigió M. Tuñón de Lara, en 
donde dió a conocer por primera vez el nombre 
de W. Ayguals de Izco y sus actividades políticas, 
periodísticas, novelísticas y editoriales. 

Y ahora acaba de terminar, en dos volúmenes, 
El Liberalismo Español del siglo XIX, tras seis 
años de árduo trabajo.

Entre las numerosas investigaciones publicadas 
pasamos a reseñar una pequeña muestra:

Radiografía de una colección de novelas a mediados 
del siglo XIX: “El novelista Universal de la Sociedad 
Literaria de W. Ayguals de Izco”. Cuadernos para el 
Diálogo. Madrid 1974. Publicado en Movimiento 
obrero y política en la España contemporánea, 
edición a cargo de M. Tuñón de Lara y J.F. Botrel. 
Movimiento y politica en la España del siglo XIX. 
Madrid 1974.

Expediente María Cristina: Investigación 
parlamentaria sobre los actos de la ex-reina 
gobernadora. (1854-1856). Etudes Hispaniques, I. 
Paris 1975 en Mélanges offerts à Ch. V. Aubrun.

La lutte de la bourgeoisie espagnole pour le pouvoir 
1833-1868. Bordas. Col. Etudes. Paris 1975.

L’infra-litterature en Espagne aux XIXè et XXè siecles. 
Marketing et édition au XIXè siècle. La Sociedad 
Literaria de Madrid de W. Ayguals de Izco. Du roman-
feuilleton au romancero de la Guerre d’Espagne. 
Presses Universitaires de Grenoble 1977. Université 
de Paris- VIII, Vincennes.

El periódico “Guindilla” (1842-1843) de Wenceslao 
Ayguals de Izco y la evolución de las ideas 
republicano-federalistas en España. La prensa en 
la Revolución Liberal. Publicación de la Universidad 
Complutense de Madrid (1983).

 Iconología de los grabados en las novelas por 
entregas (Hacia la definición de una semiótica en la 
comunicación, a través del S. XIX. París (1980).

 Les romans feuilletons et la structure de la 
consolation au XIX Siècle. I. Hispanique. Paris, 1981.

 La Régence de B. Espartero et la Revolution de 
1842 à Barcelona. Paris (1982).

 Hoy en España, 10 cintas pedagógicas A. S. T. E. L., 
ediciones Didier, París (1976).

 15 cintas para el Instituto de Ciencias Políticas, 
sobre la realidad política y social de España (1972).

 Liberalismo Español. 2 volúmenes. Redactado 
del 2000 al 2006 con notas y grabados de época. 
Inedito.

Vivia su jubilación hasta el pasado domingo día 
21 de noviembre, en la capital de Francia, pero tenía 
su corazón en Vinaròs. No hace mucho donó a la 
asociación un importante legado bibliográfico con 
el que se creo la biblioteca Victor Carrillo. En donde 
de alguna manera perdurara siempre su espíritu en 
Vinaròs.

Dr. Víctor Carrillo
(1935 - 2010)

Profesor de La Sorbona de Paris
Medalla de Oro de la Associació Cultural Amics de Vinaròs

Vinaròs 21/11/2010

IN MEMORIAM

Asociació Cultural Amics de Vinaròs, 
noviembre 2010

El profesor D. Víctor Carrillo en su visita a Vinaròs en 2005, 
para la presentación del primer libro de la colección Mare 
Nostrum: Ayguals y su época.
Las ideas educativas de un liberal del s. XIX de J.L. Pascual.
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agenda cultural
Divendres 26 de novembre, 
A les 19 hores presentació del llibre HISTÒRIES 
DE MAQUIS ALS PORTS DE MORELLA a càrrec 

de l’autor Juan José Rovira. 
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Biblioteca Pública Municipal
A les 22.30 hores, TEATRE en homenatge 

a Miguel Hernandez a càrrec de Mary Paz 
Pondal.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura

Dissabte 27 de novembre,
A les 11 hores 3ª sessió del TALLER DE 
MODELISME a càrrec d’Arsenio Gauxacs 

(per a xiquets de 9 
a 12 anys). Cal pre-
inscripció.
Lloc: Biblioteca 
Pública Municipal
Organitza: Biblioteca 
Pública Municipal
A les 22.30 hores, 
CONCERT a càrrec 
de Fernando Espí en 
homenatge a Miguel 
Hernández.
Lloc: Auditori 
Municipal
Organitza: Regidoria 
de Cultura i IVM i 
Ibercaja

Del 29 de novembre a l’11 de desembre 
CONCURS DE MANUALITATS. III convocatòria 
del concurs infantil de creació de motius 
nadalencs (per a xiquets fins a 12 anys). 
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Divendres 3 de desembre, 
A les 19.30 hores, CONFERÈNCIA “Miguel 
Hernández” a càrrec de Santiago Fortuño.
Lloc: Fundació Caixa Vinaròs, c/ Socors 64
Organitza. SEU NORD
A les 22.30 hores, TEATRE adults amb l’obra 
Mono Sapiens a càrrec de la cia Teatre de 
l’Home Dibuixat.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Teatres de la 
Generalitat i Conselleria de Cultura i Esports.

Dissabte 4 de desembre, a les 11 hores 
4ª sessió del TALLER DE MODELISME a càrrec 
d’Arsenio Gauxacs (per a xiquets de 9 a 12 
anys). Cal pre-inscripció.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Biblioteca Pública Municipal

Per a la Societat Musical “La Alianza”, el mes de 
novembre, apareix sempre marcat al calendari com 
el mes musical per excel·lència degut a la celebració 
de Santa Cecilia, patrona dels músics.
Tres caps de setmana replets d'activitats de tot 
tipus, des dels clàssics partits de futbol entre les 
diferents seccions de la banda, concursos de jocs 
de taula, karaoke, caminada pel Maestrat i sobretot 
música, molta música.
L'acte central va ser el concert de Santa Cecilia, 
celebrat dissabte 20 de novembre a l'auditori de 
Vinaròs, molt esperat per tots els educands de l'entitat 
ja que és, en aquesta data, quan tradicionalment es 
produeix l'entrada dels jovens músics en les diferents 
agrupacions.
En aquesta ocasió han sigut presentats 42 músics, 
dels quals, 11 passaran a formar part de la Jove 
Orquestra, 11 de la banda Juvenil i 20 de la banda 
simfònica.
La Jove Orquestra, dirigida per José Ramón Renovell, 
va interpretar la Simfonia en Sol Major, de Tomaso 
Albinoni i el tema central de la pel·lícula “La misión” 
de Ennio Morricone, amb una gran actuació com a 
oboè solista de Daniel Lozano
Després de l'orquestra, va ser la banda juvenil, dirigida 
per Emilio José Salamanca, els qui van interpretar el 
pasdoble de José Rafael Vilaplana, “Encuentros”, i una 
selecció del Senyor dels anells, d'Howard Shore en un 
arranjament per a Banda de Jordi Martí.
L'última a actuar va ser la banda simfònica, que va 
oferir un repertori compost pel pasdoble “Carmen 
Gellida” del Vinarossenc Òscar Senén i “Polifemo”, 
d'Andrés Valero.
Però, per segon any consecutiu, s'ha produït un fet 

que fa que banda estiga orgullosa dels seus músics, 
perquè són les persones les que fan gran a les entitats, 
en aquest cas a la Societat Musical “La Alianza”,. 
Qui més qui menys, té als seus millors amics dins 
de la banda. S'han creat parelles. S'han viscut 
moments molt durs i també d'enorme alegria. 
S'han format com a músics i han crescut com a 
persones. Quina millor manera d'agrair-li tot això a 
la banda, que sent-li fidel per molts anys.
Aquest és el cas de Francisco Javier Torres Camós, 
músic que aquest any celebra el seu 25 aniversari 
com a component de la Societat Musical “La 
Alianza”,  i qui en el seu discurs, va agrair el 
suport i la comprensió de la seua família durant 
tots aquests anys. Es va recordà del seu primer 
professor de música, José Ramón Renovell i de tots 
aquells companys que per un o un altre motiu ja no 
estaven presents.
Però el moment més emotiu, es va produir quan la 
presidenta actual, Ana Rosa Escuín, va cedir l'honor 
d'imposar la insígnia de plata de l'entitat, a l'anterior 
president de la Societat Musical “La Alianza”,  i pare 
de l'homenatjat, Francisco Torres Pauner.
El dilluns 22, dia de Santa Cecilia, a l'escola de 
música es van repartir xuxeries i els alumnes, 
amb la banda juvenil, van realitzar una cercavila 
pels carrers cèntrics de la ciutat. Posteriorment 
va tindre lloc la missa a la patrona i va finalitzar la 
jornada, amb un vi d'honor al soci.
Com a colofó final, el diumenge 28 de novembre, 
la Societat Musical “La Alianza”,  es desplaçarà fins 
a l'auditori de Castelló per realitzar el concert 
amb el qual posarà fi als actes de celebració de 
Santa Cecilia 2010.

La Alianza celebra Santa Cecilia
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PESCA

Andrés Albiol Roqué tamboré

Llangosteros atracats al moll

Crudo mar otoñal 
Comenzó de nuevo otra semana ventosa. Por suerte, los aires secos del noroeste 
solo azotaron nuestras aguas un par de días, pero entre la amenaza, el cariz y las 
secuelas airosas, el mar quedó más bien poco productivo, a pesar del sol radiante 
y bajada de temperaturas mar adentro. Así que ciertas embarcaciones perdieron 
alguna jornada de trabajo. 
La pesca arrastrera compuesta ahora por trece bous aún faenó a duras penas 
las cinco jornadas hábiles de este periodo semanal. Las capturas mayoritarias 
subastadas fueron; pocos langostinos a 35 €/Kg., calamares de 10 a 19 (según 
calidad), pescadilla de 4 a 9, rape de 3 a 6, lubina a 16, caracol a 10, galera de 2 a 4, 
dorada de 3 a 7, peluda a 6, pulpo blanco a 2, palometa a 3, caballa, burros y móllera 
a 3, jureles a 2 y morrallas de de 2 a 3.
Los cerqueros siguen con la mala racha de campaña pesquera. Tres de las cuatro 
traíñas de nuestra base están pescando en Castellón, ya que al parecer por aquellas 
latitudes los vendavales de mistral no llegan a soplar con tanta intensidad. Aquí la 
llum que quedó únicamente el miércoles atrapó 10 cajas de boquerón mediano a 8 
€/caja (12 Kg) y 10 de sardinilla a 5.
Las barquitas artesanales de los artes menores, los trasmalleros faenaron a medias. 
Cuando lo hicieron llevaron a lonja sepia a 8 €/Kg., palaí a 10 y aspet a 1. Otros pillaron 
pagel de 4 a 10. Los que se dedican al lenguado su extracción resultó mediocre y se 
cotizaron sobre 18 €/Kg. y la raya a 4. El xarcier del gran fondo rocoso desembarcó 
pocas langostas a 40 €/Kg., gallineta a 15, dentón a 17 y corva y mamona a 3.
Los recolectores de pulpo roquero con cadufo los venden de 4 a 6 €/Kg. 

Ecos de mar
Decrece la producción acuícola marina española, o sea, las piscifactorías, granjas de 
engorde, etc. El último informe detectó una desaceleración respecto a años anteriores. 
El 2009 la productividad fue de 48.440 Tm, suponiendo un incremento del 10,8 % con 
respecto a 2008, pues desde principios de la década los incrementos anuales medios 
eran del 20 %. Las estimaciones para el 2010 indican que caerá un 1 %.

Per tot el litoral català-llevantí és conegut també com planxeta 
i tord roqué verd. En castellà li diuen poderrana, planxita i tordo 
verde. En basc karraspio bastorban. En francés pite-mouffe. En 
alemany fünffleckiger Lippifisch. I en anglés five-spotted wrasse. El 
seu nom científic és Symphodus quinquemaculatus. 
Este costaner i espantadís peix pertanyent a la gran família 
dels làbrids. Té el cos comprimit i un poc oval. El cap és llarg, de 
perfil convex en els mascles i en les femelles rectilínies, que està 
recoberta de 35 a 90 porus que segreguen mucositat. El morro curt 
i la boca xicoteta però protàctil. Els llavis grossos amb una filera 
de dents coniformes en cada mandíbula. En el paladar posseïx 
plaques mastegadores per a triturar bivalves.  El preopercle té el 
costat serrat. Té l'arc branquial de 13 a 19 branquiespines. 
La seua coloració és molt dispar, ja que a vegades depén la tonalitat 
de l'entorn en què habiten. En general el color de fons és verdós 
i terrós, esguitats de nombrossos punts marrons. Els mascles més 
brillants amb taques i tres línies rogenques o bandes longitudinals. 
Tenen una taca fosca sobre l'opercle i cinc sobre l'aleta dorsal i una 
altra en el peduncle cabal. Tota la seua pell és viscosa. Té la línia 
lateral corbada. Escates cicloides de 30a 35 en L.L.
Aletes; D XIV-XVI+8-10. A III+8-10. V I-5. P 13. C 13-14.
Talla màxima 17 cm. 
La seua reproducció és a principis de primavera. Maduren 
sexualment a l'any. Té diformisme sexual i dos lliurees, que la 
nupcial és de tonalitats molt més vives i lluentes. El mascle 
construïx un niu d'algues. Diverses femelles poden posar ous més 
pesats que l'aigua i ell els fecunda. Després els vigila i produïx 
corrents per a oxigenar-los. A partir del quint dia poden eclosionar, 
eixint larves que creixeran ràpidament en el plàncton.  
És un voraç carnívor d'invertebrats bentònics, ja que és fidel a un 
lloc i no nada entre aigües. Preferix zones rocoses amb vegetació 
a poca profunditat, no sobrepassant els 30 m. Es mou ràpid a 
sacsades, amagant-se pels esmentats herbassars amb la propulsió 
de les seues aletes pectorals, per a recolzar-se després sobre les 
pedres amb les ventrals.
Les seues poques captures esporàdiques són amb palangres 
i tremalls. La seua carn en blana, insípida, blanca i amb espines. 
D'escàs valor comercial. En canvi per a fer la sopa bouillabaisse és idoni.

 PECES
Alatxa                                    3.778Kg.
Seitò                                   19.348
Melva                                        48
Raja                                          216
Mantas                                        10
Besugo                                        57
Boga/xucla                               1.061
Bonito                                            63
Gobios                                          96
Llampuga                                    534          
Caballa                                     1.118
Cintas                                          351            
Congre                                        581
Gall                                              181
Orada                                        1.045
Móllera                                      2.237
Gallineta                                        41
Sorell                                      10.387
Esparrall                                      205
Llenguado                                 2.969

Sarg                                             684
Lliri                                             1.162
Llobarro                                         69
Mabre                                            662
Aranya                                        584
Pagell                                        4.203
Peluda                                          598
Merluza                                    20.109
Rap                                             2.886
Espetón                                       808
Rodaballo                                      69
Rubios                                     2.694
Salmonete                               4.503
Serrà                                       1.390
Sardina                                  2.155
Pez limón                               1.796
Bacoreta                                 1.416
Jurel real                                 3.310
Bacaladilla                               4.109
Llisa                                        1.025
Pargo-dentol                               46

Bis                                          9.689
Gatet                                           11
Roncador                                  214
Palometón                                 227
Tigre                                          28
Corva                                       277
Miseria                                      41
P. de rei                                     15
Brótola                                       76
Varios                                        227
                                    ___________
       TOTAL..................     118.410 

 CRUSTÁCEOS:  
Cranc                                         1.368
Cigala                                             24                                    
Llagostí                                       190
Galera                                       4.452
Llagosta                                        40
Llomanto                                       10
                                             ______

TOTAL...........................         6.084

 MOLUSCOS:
Calamar                                     1.904
S. punxa                                        263
Canana                                      1.306
Sipia                                           1.595
Polp roquer                                5.099
Polp blanc                                11.029
Polp mesquer                                83
Cargol                                          295
                                               _______
  TOTAL............................      21.574

     Resumen por Modalidales:
ARRASTRE                                  94.499
CERCO                                         40.323                                      
PALANGRE                                    1.710
TRASMALLO Y OTRAS ARTES     9.535
                                                 ________ 
      Total Producción.………..    146.067



26

27  novembre  2010

ESPORTSESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Vuelven los éxitos para 
nuestro deporte

El fútbol ha sido el deporte más 
destacado la pasada jornada, ya que 
tanto el primer equipo del Vinaròs CF 
como el Juvenil lograron sendas victorias 
a cual más importante. La primera 
de ellas corrió a cargo de un Vinaròs 
pletórico que supo levantar un partido 
que iba perdiendo ante su eterno rival, el 
Benicarló, pero a falta del último suspiro 
los jugadores que prepara Santi Forner 
supieron sacar pecho dando la vuelta al 
encuentro logrando tres puntos de oro 
en uno de los derbis más apasionantes 
de los últimos años.
El equipo juvenil no quiso ser menos y 
en una brillante exhibición de juego 
ganó al CF La Vall en su terreno por 
un claro 2-4. También en balonmano 
hay que destacar la magnífica victoria 
conseguida por el CB Vinaròs en partido 
disputado en el pabellón polideportivo 
ante el CB El Pilar por un claro 30-17.
Por último, mencionar en fútbol sala la 
importante victoria del CFS Llangostí 
Vinaròs a costa del FS Ribarroja por 4-2 
en partido de Primera División Nacional.
Enhorabuena por los éxitos logrados 
para el deporte local

CME.  

Hoy sábado, 27 de noviembre, tendrá lugar la Festa 
de l’Esport en el transcurso de una cena a la que 
asistirán alrededor de 300 personas vinculadas con 
alguna entidad deportiva vinarocense. La edila 
del area, Maria José Ferrer, hizo ayer hincapié en 
que este encuentro, en el que se darán a conocer 
seis premios a las entidades y deportistas más 
destacados del año, “es también un homenaje a 
toda aquella gente que conforma una entidad 

deportiva, que con su trabajo voluntario y su 
entusiasmo por un deporte y por un club, hacen 
cada vez más grande la entidad que representan”. 
Esta es, para Ferrer, la esencia de esta fiesta 
deportiva local, “la valoración en su justa medida, 
el reconocimiento a todos aquellos que colaboran 
e invierten su tiempo en las entidades deportivas”. 
También recordó la importancia “fundamental” de 
los patrocinadores.
Seis serán los premios que se otorgarán en el 
transcurso de esta cena que tendrá lugar el 27 
de noviembre. Entre ellos, la distinción al mejor 
evento deportivo o la distinción al deporte 
vinarocense -premio éste que se entrega a toda 
una trayectoria-. Estos dos galardones tienen 
como jurado a la prensa local.
También se entregarán los premios al mejor 
deportista de deporte individual o el de mejor 
deportista de deporte colectivo, a demás del 
premio al mejor entrenador y la mejor entidad de 
promoción deportiva. 

La ‘Festa de l’Esport ‘ premia hoy a todos los que 
hacen posible el deporte local

Més de 8.200 atletes en la Jean Bouin GP 
Expofinques, i rècord de volum en la prova popular. 
L'Open de la Jean Bouin va nàixer fa algo més de 
tres dècades i va ser sens dubte la festa gran del 
matí esportiu, diumenge pasat a Barcelona, amb 
eixida de Rius i Taulet minuts abans de les nou i un 
fresquet agradable. Un any més els corredors del 
Club Esportiu-Aigües de Vinaròs junt amb alguns 
familiars, es van desplaçar fins a Montjuic per a 
prendre part en l'esdeveniment i novament es van 
aconseguir molts llocs finalistes però els millors 
van ser Guillem Adell Mateu que va entrar 2n en 
l'Open i ocupació un temps de 31'54” a recórrer 
els 10 quilòmetres del circuit de Montjuic i Carla 
Masip, en la seua primera temporada amb el 
CEV Aigües de Vinaròs, que va acabar 3ª de la 
categoria cadet.
La resta dels corredors del CEV-Aigües de Vinaròs 

van ser,
En les categories menor:
Carla Masip, Maite Serrat, Daniela Murgueitio, 
Elka Sanz, Laura Estevan, Fátima Gómis, Daniel 
Adell, Alejandro Sánchez, Pol Nolla, Miguel Angel 
Carvajal, Guillermo Carvajal.
En la prova Open:
Guillem Adell Mateu, Jahvé Fernández Sánchez, 
Ivan Ronchera Guimera, Javier Meseguer Monfort, 
Sebastián Fontanet Gasulla, Xavier Fontelles 
Hernández, Javier Segura Ribera, José Antonio 
Adell “Puc-hi”, Manuel Sánchez López, Andrea 
Cabré Carceller, Juan Manuel Camacho, Roberto 
Ronchera Ribera, Gabriel Estevan de La Font, David 
Cornil González, Emilio Querol Ferreres, David 
Miralles Ballester, Mar Estevan Guimerà, Josep 
Calvo Cardona, Maria Valls, Mª Jesús Pablo Taus i 
Victòria Marín Hinojosa.

Siguen apuntándose alumnos a la Escola de 
Fútbol Futur 09 Vinaròs. Es fácil decirlo todas 
las semanas, sin saber si es verdad… pero 
solo hay que asomarse a los entrenamientos 
(martes y jueves de 5:30 a 7h), cada vez más 
multitudinarios, para ver que semanalmente hay 
nuevos alumnos.
Además, esta semana estamos de enhorabuena, 
ya que otro comercio se ha unido a nuestro 
programa de descuentos del Futur-Carnet. Se 
trata de ARTCROM, situada en la Calle Santo 
Tomas, donde alumnos y familiares tienen desde 
ahora un 10% de descuento en las camisetas, 
sudaderas,…, que diseños originales.
El martes veintitrés, con motivo de la proximidad 
a Santa Catalina, los alumnos del Futur 09 
disfrutaron de los tradicionales Pastissets de 
Santa Catalina con sus compañeros, gracias a la 
colaboración de la Pastelería San Sebastián.
Recordar a todos, alumnos y familiares, que 
el próximo día 12 del 12 del 10 a las 10 horas, 
el Club Esportiu Futur 09 Vinaròs, realizará 
la presentación de sus equipos en el nuevo 
estadio de la Ciutat Esportiva Vinaròs, con 
partidos oficiales de Alevines, Benjamines y Pre-
Benjamines, y un amistoso de los Futuritos.

ATLETISME.  C.Esportiu Aigües de Vinaròs

2 Podis vinarocens en la jean bouin de barcelona
Mª Jesús Pablo

FUTboL.  Escuela de Fútbol Futur 09 

Más alumnos, más descuentos… y 
pastissets para todos

Seguimos creciendo
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El pasado sábado se realizo la presentación de 
todos los equipos del Club Balonmano Vinaros, con 
una gran expectación y asistencia de jugadores, 
familiares, autoridades, etc. En fin, una gran muestra 
del potencial de nuestro balonmano en Vinaròs.
En este momento el Club cuenta con equipos en 
todas sus categorías, Alevín (mixto), infantil, Cadete 
y Juvenil masculinos, así como un Senior masculino, 

en total 5 equipos que suman mas de 70 deportistas 
que son nuestra verdadera imagen de lo que 
queremos ser, un club con gente de casa y que 
sea capaz de competir al máximo nivel. Destacar 
a nuestros equipos de Cadete y Juvenil que están 
liderando sus respectivas categorías y que son el 
futuro más inmediato de nuestro Club.
Todo ello no sería posible sin la aportación de los 

jugadores del primer equipo que son los monitores 
/ entrenadores de estos equipos de base, Marc 
Martorell (Juvenil), Juan Carlos Ribera (cadete), 
Nahuel Cada (Infantil), Javi Martinez (Alevín) y sobre 
todo de nuestro coordinador de la base, Juan Carlos 
Ribera (Tremendo) que esta haciendo una labor 
estupenda y de la que ya estamos recogiendo los 
frutos, ánimo muchachos y a seguir por esta línea.

Presentación equipos de base

HANDboL.  Club Balonmano Vinaròs

T o D A S  T U S  F o T o S

L A  W E b  D E  L A  I M AG E N E S
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FUTboL.  Primera Categoría Regional
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1
VINARòS CF

SEGORBE  F.S..

VINAROS F.S.

BERGANTIN-VINARòS  F.S.

BENICENSE F.S. 

CD BENICARLó

C.D. BENICARLÓ: Jordi, Victor, Barba, Cristian, Adell, Ernesto, Pitu, 
Vázquez, Javi López, Guillamón y Raúl “Rulo”. También jugaron 

Vizcarro, Guillermo, Anta y Marcos.  
VINARÒS C.F.: Peinado, Pedro, Oscar, Alex, Wifredo, José Angel 

(92’ Alberto), Folch (64’ Victor Pla), Nacho, Sergi, Espinosa y Agus. 
GOLES: 0-1, min. 46, J.López. 1-1 m. 62, Espinosa (p). 2-1, m. 86, 

Espinosa.
ARBITRO: González Chávez. Mostró amarillas a los locales 
Peinado y Óscar Seva y a los visitantes Adell, Barba, Raul 

Martínez, Ernesto y Marcos

Victoria in extremis 
en el derbi comarcal

Un buen partido 

La escuela de futbol de tu ciudad
Son muchos los pueblos y Ciudades que cuando vamos a 
jugar nos preguntan qué está pasando en Vinaròs con el 
futbol, nos preguntan quién está empleando el separatismo, 
algunos se molestan cuando animamos a los equipos de 
nuestra ciudad y gritamos VINAROS, VINAROS, VINAROS, 
otros se molestan porque salen los equipos de la escuela 
fotografiados en la prensa, les importa muy poco que 
sean niños que tienen una gran ilusión  por jugar al futbol 
y encima verse fotografiados en la prensa, no entienden lo 
que significa ser el Vinaròs cf, les da igual el daño que estén 
causando, solo miran los intereses propios y no los del club 
de su ciudad, para la escuela es un  orgullo muy grande 
representar en todos los pueblos y ciudades  de la provincia 
de Castellón al Vinaròs cf, aunque en estos momentos el 
Vinaròs se encuentre en una categoría  extraña que pronto 
saldremos de ella. También esperamos alguna ayuda 
económica, si si porque en las arcas de la escuela solo entra 
el dinero de las cuotas que pagan los papas, nos gustaría 
vernos algún día en la prensa anunciando que por fin que 
el Ayuntamiento de Vinaròs ha encontrado la fórmula 
para que el dinero del Consell Municipal d’Esports que 
destina a las entidades deportivas se emplee para quien 
genera estos derechos, no queremos más que otros, solo 
queremos lo mismo que los demás, pero parece ser difícil. 
Nos preguntamos si en el convenio que firmo el Alcalde 
de Nuestra Ciudad y el Presidente del Vinaròs cf hace 
varias semanas  ha tenido en cuenta a los 197 niños que 
forman parte del Vinaròs cf y ha encontrado ya la formula. 
Poder es querer. 

Buen partido esta semana en el Pabellón 
y una victoria merecida para el Vinaròs 
F.S. ya que desde el comienzo del partido 
supieron estar en su sitio y presionando 
muy serios y al mismo tiempo defendi-
endo bien, poco a poco los goles fueron 

subiendo al marcador también hay que 
destacar el gran partido que hizo Arnau 
bajo los palos esta semana, este sábado 
contra el Burriana en su casa allí si se juega 
como se jugo contra el Benicense los pun-
tos se vendrán para Vinaròs.

Un partido importante ya que se con-
siguió traer un punto de la pista del se-
gundo clasificado, para nuestro equipo 
fue muy positivo el resultado, a pesar de 
que nos merecimos la victoria ya que el 
segundo gol del Segorbe nos lo marca-
mos nosotros en propia puerta, destacar 
lo sucio que juegan los jugadores del 

Segorbe para lo pequeños que son solo 
se dedican a dar empujones y patadas, si 
siguen así dentro de unos años estarán 
expulsado cada partido ya que es un 
juego el que les enseñan muy sucio, este 
sábado contra el Burriana en el pabellón 
de Vinaròs aquí se tienen que quedar los 
3 puntos.

Por el bergantín 
F.S. jugaron. 

Jordi,Eduardo,Valeria, 
,Marti, Arman, 

Alejandro, Berta 
,Petru,Vicente, A. Maria 

y Andreu.
Los goles los marco.  

Petru 

FUTboL SALA.  Vinaròs F.S.FUTboL.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

LIGA PROVINCIAL ALEVIN

LIGA PROVINCIAL  JUVENIL

Por el Vinaròs jugaron:  
Arnau, Polo, Yassin, Vicente  

, David, Tatan, y Pablo
Los goles los marcaron: 
Polo  3 Yasin y Tatan  1

El Nou Estadi registró una más que 
aceptable entrada para presenciar el 
tradicional derbi que a decir verdad 
no defraudó a la afición de ambos 
equipos, los cuales se vaciaron para 
llevarse los tres puntos en juego. 
Hay que señalar que hubo mucho 
respeto y deportividad entre ambas 
formaciones, llevándose al final los 
tres puntos el equipo que prepara 
Santi Forner, que en el ultimo 
tramo del partido doblego al ferreo 
conjunto benicarlando.

En el partido del derbi comarcal el expresidente del Benicarló C.F. 
Sisco Roca depositó con aficionados y políticos vinarocenses 
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Club Natació Vinaròs - Cala Montero 

ESPORTS

A la  segona jornada dels controls provincials per 
a les categories Infantil, Junior, Absolut Jove i 
Absolut van acudir 202 nadadors de 10 clubs de 
la província, dels quals 17 esportistes del Club 
Natació Vinaròs – Cala Montero van representar-
nos a la Piscina Olímpica La Salera de Castelló.
El nostre club aconseguí 1 marca mínima 
nacional a sumar a les 2  del control anterior i  16 
autonòmiques a més de les 20 precedents:
- Albert Castañeda. Mínima Nacional en 200  lliure 
i mínima autonòmica en 100 braça.
- Mireia Queralt.  Mínima Autonòmica en 50 
lliures.
- Manolo Beltrán.  Mínimes Autonòmiques en 100 
i 200 braça.
- Eric Folch.  Mínima Autonòmica en 200 braça.
- Toni Bordes.  Mínimes Autonòmiques en 1500, 
400 i 100 lliures.
- Jesús Sancho. Mínima Autonòmica en 100 

esquena, 400 i 100 lliures.
- Dany Brites. Mínimes Autonòmiques en  100 i 
200 braça.
- David Miranda. Mínima Autonòmica en 1500 
lliures, 200 i 100 papallona.
El que sumat a que la resta de participants en 
esta jornada, Aroa Guadix, Ana Roca, Ana Lleixà, 
Marcos Brockhorst, Andreu Querol, Hector Segura, 
Anna Ibañez, Pilar Palmeiro i Andrés Reyes, també 
disposen de mínimes a l’anterior control, ens 
dona molt bona base per a les competicions de la 
comunitat.

Control provincial 2 temporada 2010-2011

Circuito de Bellpuig

El sábado día 20 el Club Náutico Vinaròs celebró 
el II OPEN DE PESCA DE CEFALÓPODOS, en el cual 
a pesar de las perspectivas del tiempo, hubo una 
gran participación. El día amaneció fresco pero 
a lo largo de la mañana empezó a salir el sol y 
quedarse un buen día para celebrar el II OPEN, 
ya al final de la jornada comenzó a empeorar el 
mar y las embarcaciones comenzaron a entrar 
a puerto pero cumpliendo con el tiempo de 
entrada que era a las 13 horas. Las capturas 
fueron aún más de las esperadas ya que días 
anteriores se habían realizado pocas capturas.
Tras el pesaje de las capturas realizadas por cada 
embarcación se realizó la entrega de los trofeos a 
los ganadores en peso conseguido y al ganador 
en mayor número de piezas. Seguidamente el 
Club Náutico ofreció a todos los participantes y 
asistentes un tentempié, y les emplazó a la última 
prueba de este año que se celebrará el próximo 
4 de diciembre. Agradecemos la colaboración 
de la siguiente entidades comerciales, las cuales 
entregaron obsequios que fueron sorteados 
entre los participantes. (Náutica Columbretes S.L., 
Talleres Luis Guarch e Hijos, S.L., Febrer Pascual 
Cortinatges, Planxa i Pintura Mas Auto, Cominsa 
Agraria, S.L., Tot Imprès, Restaurante La Cabanya, 
MGB Náutica, Mar de Fons).

II Open Pesca Cefalópodos

Esta semana la Unió Ciclista Vinaròs, nos 
representó en el circuito de Bellpuig (Lleida) de 
motocross Montpeler, la tercera prueba puntuable 
para la Copa Catalana de Ciclocross. Este circuito 
era muy difícil, por sus zonas duras y sus 3 km se 
hicieron complicados. Unos 100 participantes  en 
su totalidad.
Es un circuito que se diferencia porque no es nada 
técnico. Un circuito que a coge también pruebas 
de motocross. Se caracterizaba por no tener 
obstáculos, simplemente unas escaleras, y unas 
zonas con muchas pendientes. Los componentes 
de La UCV, destacaron por su buena clasificación.
Emilio Fandos Araguete se clasifico en 1º lugar 
de su categoría, en Master 60.Demostrando una 
vez más que el ciclismo no tiene edad ,y que lo 
importante es participar. Ignacio Fandos Araguete 
ocupo el 2º lugar de la clasificación Master 50. 
Ignacio Fandos Garriga se coloco en el 10 puesto, 

colocándose entre los 10 primeros clasificados. 
Aquí tenemos una familia de ciclistas. 
En el 23º se clasifico Javier Ordoñez, que a pesar 
que ha empezado este año en las competiciones, 
está haciendo un buen papel . En la categoría 
de Elite y en el 11º llego Antonio Merlos  y en la 
representación de Sub 23 y en el 8º Victor Miralles.

Por el Llangostí jugaron: Raúl-
Migue-Agus-Esteban-Jony-Héctor-

Navarro y Wilson.

NATACIÓ.  

MoToCRoSS.  

Club Natació Vinaròs-Cala Montero

Unió Ciclista Vinaròs

PESCA.  

1º PREMIo

2º PREMIo 3º PREMIo

MAYoR NÚMERo DE PIEZAS

Club Náutico Vinaròs

Buen partido del equipo local 
ante un rival que tocaba bien el 
balón,pero que no creaba muchas 
ocasiones de gol. El primer gol lle-
gó después de una pared,de gran 
disparo de Esteban.El 2-0 en un 
robo de balón y disparo de Agus.
Al minuto marcó el Ribarroja,con 
lo que terminó la primera parte. La 
segunda empezó muy bien para 
los locales que lograron el 3-1 por 
mediación de Migue.Se defendió 

muy bien, y en contraataque Jony 
de buen disparo consiguió el 4-1.A 
falta de unos segundos, el Ribarro-
ja consiguió el 4-2 definitivo.
Buen partido del Llangostí, que 
con este resultado alcanza la 5ª 
posición en la clasificación.Este 
sábado difícil desplazamiento a 
Mislata, tercer clasificado que solo 
ha perdido un partido,esperemos 
que contra el Llangostí sea el se-
gundo.

Juan Fàbrega

FUTboL SALA.  Llangostí de Vinaròs F.S.

4 2
LLANGOSTÍ 
DE VINARóS

RIBARROJA 
DEL TURIA

1ª NACIONAL B – SENIOR
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TENIS.  TENIS TAULA.  Club de Tenis Vinaròs Club de Tenis  Taula Vinaròs

ESPORTS

El C.T.T. Alberto Informatica va estar apunt de donar la 
sorpressa al remontar 
un 2-0 davant l’Ulldecona i decidint la partida de 2-2, i amb 
ventaja de 2-1,Alberto Rabasa
fent una gran partida, no vam conseguir remontar!Vam saborejar 
la victoria!
El C.T.T Vinaròs B  va guanyar a un Tortosa B que va donar 
dificultats, però l’actuació de Paco Zaragozá i Constantin Dohan 
va garantir una victoria que dona la imbativilitat a l’equip de 
Vinaròs. Gran començament de lliga per aquest grup, format 
també per Guillem Lopez.
El C.T.T. Cilcles Fandos va aplaçar l’enfrontament davant El 
Monster de Tarragona i jugaran aquest Diumenge pel matí i a 
les16h l’altre enfrontament davant el Reus B.
Anim amb aquestos enfrontaments, ja que donaria una posicio 
molt bona als nostres benjamins, arribant a les primeres 
posicions.
Els enfrontaments seran a Vinaròs divendres 21h, al gimnas del 
col.legi San Sebastià de Vinaròs. Esperem la vostra col.laboració.
Gràcies.

Hoy ha comenzado, el torneo de tenis, 
WTA, ITF ”CIUDAD DE VINAROS”, en las 
instalaciones del Club de Tenis Vinaros.
Este es el, penúltimo torneo del año W.T.A. 
que se celebra en España y se disputa del 
27 de Noviembre  al  5 de Diciembre. 
Contamos con la participación de más 
de 80 jugadoras que engloban países, 
tanto de Europa como de Asia y de 
América. Así representantes de ESP, 
RUS, ITA, FRA, GRE,  NED, ROU,  UKR, 
MEX, BUL, SUI, HUN, GBR, RSA, CAN, 
MAD, BLR, IRL, SRB, MKD, GER, SLO, 
LTU.. forman los cuadros de fase previa 
y fase final.

El ranquing de las jugadoras de este año, 
comienza en la número 332 del mundo.
Los partidos se disputaran en horario de 
luz solar, y diariamente saldrá el orden de 
juego del día siguiente.
Agradecemos la ayuda de la Federación 
Nacional y Valenciana de Tenis, 
Excelentísimo Ayuntamiento de Vinaròs,  
Consell Municipal de Sports, Diputación 
Provincial de Castellón, y Generalitat 
Valenciana, así como a los colaboradores 
de este evento.
Desde aquí invitar a todos los amantes de 
este deporte a presenciar el mejor tenis 
femenino en el Club de Tenis Vinaros.

Torneo de 
tenis:   
W.T.A.  
”Ciudad de 
Vinaròs”

C.T.T. MONSTER  TARRAGONA       PARTIT APLAçAT
C.T.T CICLES FANDOS                PARTIT APLAçAT   

3 22 3
 C.T.TAULA  

ULLDECONA C
 C.T.T TORTOSA BC.T.T VINARòS A  ALBERTO 

INFORMATICA
C.T.TAULA VINARòS B
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Club Bamesad

Club Birles Vinaròs 

ESPORTS

DoMA CLÁSICA.  bIRLES.  Centro ecuestre ECUVIN  VinaròsClub Birles Vinaròs 

bAMESAD.  Club Bamesad de Cocemfe Maestrat

El pasado domingo día 21 de noviem-
bre se celebró una Jornada social de 
Entrenamiento, en las instalaciones 
del Centro Ecuestre Ciudad de Vi-
naròs.
En esta Jornada participaron jinetes 
de dos niveles diferentes.
En primer lugar se realizaron las prue-
bas de los jinetes más avanzados, que 
están habitualmente en la competi-
ción de la disciplina de Doma Clásica. 
Cada jinete realizó sus ejercicios y, al 
finalizar, el profesor del centro, Javier 
Payá, hizo las correcciones a cada uno.
Más tarde tuvieron lugar las pruebas 
de Iniciación, destinadas a los jinetes 
más noveles que se han iniciado 
en la equitación desde hace menos 

tiempo. En este grupo hubo una 
participación de 15 alumnos, en los 
que se incluyen tanto adultos como 
niños. Hay que destacar que a pesar 
de la poca experiencia que tienen 
estos jinetes en la competición, todos 
demostraron su esfuerzo y su ilusión.
Al finalizar todas las pruebas se 
reunieron todos en una comida 
amistosa en el local social del centro.
Os esperamos el 19 de Diciembre en 
el “Concurso Especial de Navidad”, que 
se celebrará en nuestras instalaciones, 
con motivo de las fiestas navideñas.
El acceso a nuestro centro es libre y 
gratuito, y podéis visitarnos cuando 
queráis. (Ctra. Morella km 5.5 Vinaròs 
– 687.867.938)

Jornada de entrenamiento en el centro 
ecuestre Ecuvin

El passat diumenge, en un matí  
gelat, es va celebrar en les pistes 
de B iries en l'Av. 29 de setembre, la 
6a Jornada de Segona Divisió. El 
resultat final ha sigut prou bo per als 
equips de Vinaròs:
L'equip Vinaròs D va derrotar amb 
contundència al Club Birles Roquetes 
per 282 a 232 punts en la primera 
partida i per 278 a 230 punts en la 
segona partida. Un brabo brabísimo 
per Manuel Vàzquez, Agustín Burriel, 
Agustín Vizcarro i Juan Bta. Paulo.

L'equip Vinaròs C va empatar amb 
el Club de Birles Deltebre C, va gua-
nyar la primera partida per 289 a 280 
punts  i va perdre la segona partida per 
257 a 263 punts. Una llàstima de partit 
per què els jugadors Joaquín   Mont-
serrat, Consuelo Pérez, Bautista Cardo-
na i Joan Cervera jugaven fins aquest 
partit molt bé, aquest empat pot per-
judicar-los per a la classificació final.
Desitgem que en la pròxima jornada, 
a jugar en Amposta, els dos equips 
guanyen els seus partits. 

“El deporte adaptado mejora la au-
toestima y la integración social de las 
personas con discapacidad”… Algo 
que hemos podido comprobar en el 
I Open Provincial de Deporte Adap-
tado, celebrado en las magnificas in-
stalaciones de la UJI el pasado sábado 
día 20. Dicho evento deportivo esta-
ba organizado por el Instituto Provin-
cial de Deporte de Castellón (I.P.D.C.) 
y el club ADAPONDA de Onda, la jor-
nada fue un auténtico éxito de par-
ticipación de deportistas de la pro-
vincia de Castellón y de asistencia de 
público. Es oportuno resaltar el gran 
trabajo realizado por la Diputación de 
Castellón por apostar por el deporte 
adaptado. Hay intención de continuar 
con estos eventos en distintas ciu-
dades de la provincia que estén pre-
paradas para acogerlos.
Los deportistas de nuestro club 

participaron en diversas modalidades, 
brillando a gran altura. Como siempre, 
se superaron a si mismo y, algunos 
de ellos, lucharon por encima de sus 
posibilidades. En baloncesto en silla 
de ruedas lograron su primer triunfo 
oficial. Nuestra participación en 
Hand-Bike fue exitosa, como también 
en natación y tenis de mesa, que 
fueron los deportes en los que el Club 
BAMESAD inscribió a sus participantes 
que intercambiaron, con personas 
no discapacitadas, sus ilusiones por 
todo lo que hacen. Estuvieron en este 
primer Open deportistas valencianos 
de gran renombre como Dani Vidal  
(primer nadador sin brazos que cruzó 
el Estrecho de Gibraltar a nado con un 
registro espectacular) o Vicente Arzo 
(Campeón en Handciclyng). Hay que 
felicitar a todos los deportistas, así 
como a la organización. 

Gran jornada deportiva provincial de 
nuestros deportistas discapacitados
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PRIMERA
1.- Podran beneficiar-se d’aquestes ajudes 
les associacions i entitats de caràcter cultural 
que realitzen programes d’activitats culturals 
durant l’any 2010, tinguen la seu social a la 
ciutat de Vinaròs i estiguen inscrites al Registre 
Municipal d’Associacions Veïnals de Vinaròs.
2.- Supòsits exclosos: Quedaran exclosos 
d’aquestes ajudes la programació educativa 
dels centres d’ensenyament i les activitats 
que tinguen ànim de lucre, així com qualsevol 
despesa destinada a publicitat de les activitats 
incloses en aquesta convocatòria, com 
impressió de cartells, díptics, etc.

SEGONA
La gestió dels expedients d’aquesta 
convocatòria es portarà per la Regidoria de 
Cultura de l’Ajuntament de Vinaròs.
La Junta de Govern, previ dictamen de la 
Comissió Informativa de Cultura, i a proposta 
de la regidora de Cultura, resoldrà sobre 
l’atorgament de la subvenció.
La quantia màxima de les subvencions, la 
concessió de les quals tindrà caràcter voluntari 
i eventual, no serà superior, de forma aïllada o 
juntament amb altres subvencions, al cost de 
l’activitat subvencionada.

TERCERA
1.- El procediment de concessió de les 
subvencions es trametrà en règim de 
concurrència competitiva. L’òrgan competent 
per a la resolució compararà les sol·licituds 
presentades, a fi d’establir una prelació entre 
les mateixes d’acord amb els criteris establerts 
en aquestes bases, i les adjudicarà, amb el límit 
del crèdit disponible, en funció de la valoració 
que obtinga cadascuna, en aplicació d’eixos 
criteris.
2.- El termini per a la presentació de sol·licituds 
serà de 30 dies hàbils comptadors a partir 
del següent al de la publicació íntegra de la 
convocatòria al Butlletí Oficial de la Província 
de Castelló.
3.- Les sol·licituds d’ajudes hauran de 
formalitzar-se segons el model que es 
proporcionarà en la Regidoria de Cultura de 
l’Ajuntament de Vinaròs, que haurà d’emplenar-
se en tots els apartats i s’acompanyarà 
d’un programa d’activitats degudament 
documentat i del pressupost previst per a les 
activitats.
S’hi adjuntarà una declaració firmada pel 
representant de l’entitat amb el compromís de 
l’entitat de donar la corresponent publicitat 
sobre la col·laboració d’aquest Ajuntament en 
l’activitat subvencionada.
S’hi haurà de fer constar, així mateix, les 

subvencions que s’hagen sol·licitat amb 
la mateixa finalitat a altres institucions i 
organismes.
4.- La documentació requerida podrà 
presentar-se en el Registre General de 
l’Ajuntament de Vinaròs o ser enviada per 
qualsevol dels procediments establerts en 
l’art. 38.4 de la Llei de règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment 
administratiu comú.

5.- De conformitat amb el que estableix l’art. 
71 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, 
de règim jurídic de les administracions 
públiques i del procediment administratiu 
comú, modificada per Llei 4/1999, si la 
sol·licitud no reuneix totes les dades exigides 
o falta documentació acreditativa, s’instarà el 
peticionari perquè, en el termini de 10 dies, 
resolgue els defectes, amb l’advertència que, 
en cas contrari, s’entendrà que desisteix de la 
seua petició, prèvia resolució dictada en els 
termes que preveu l’art. 42 de la Llei 30/92 de 
26 de novembre ja citada.

QUARTA
La realització del programa per al qual siga 
concedida la subvenció serà d’exclusiva 
responsabilitat de l’entitat. Així mateix, estaran 
al seu càrrec els mitjans personals i materials que 
es necessiten per al seu compliment, així com el 
de les obligacions fiscals i de Seguretat Social que 
se’n deriven.

CINQUENA
Tindran prioritat en la concessió d’ajudes 
les activitats de promoció de la cultura que 
estiguen orientades a amplis sectors de la 
població, la programació de les quals supose 
una participació activa dels ciutadans i 
incidisquen en la formació de la persona, 
així com aquelles altres que mantinguen i 
potencien tradicions i costums populars.

SISENA
Per a la concessió de subvencions es valorarà 
la coherència dels programes i pressupost 
presentats; el seu interès social i cultural; nombre 
de participants en l’activitat; proporció, respecte 
del pressupost, dels mitjans econòmics amb 
què compta el peticionari per a la realització del 
programa i qualsevol altra circumstància que 
col·labore al foment i desenvolupament de les 
activitats culturals.
Així mateix es tindrà en compte l’aportació 
d’altres administracions i entitats.

SETENA
Els beneficiaris de les subvencions estaran 

obligats a:
Realitzar l’activitat que fonamenta la concessió 
de la subvenció.
Acreditar la realització de l’activitat així com el 
compliment dels requisits que determinen la 
concessió de l’ajuda.
Comunicar qualsevol eventualitat en el 
desenvolupament de l’activitat que supose un 
canvi substancial en la planificació prevista.
Indicar el lloc on queda dipositada la 
documentació completa per a la comprovació, 
si s’escau.
Presentar una memòria explicativa de l’activitat 
realitzada.
Renunciar a la subvenció concedida quan, per 
percebre altres subvencions, es cobrirà el total 
import de la despesa.
Fer figurar en la publicitat de l’activitat 
(programa, cartells, publicitat radiofònica, etc.) 
i en tota la documentació gràfica o escrita que 
s’haja elaborat sobre l’activitat, el PATROCINI 
de la Regidoria de Cultura de l’Ajuntament de 
Vinaròs. 
L’incompliment d’aquest requisit podrà 
provocar la revocació de la subvenció.
Acreditar, abans de la recepció de la subvenció, 
que s’està al corrent de les obligacions fiscals i 
de Seguretat Social.
Complir les obligacions imposades per la 
legislació vigent.

VUITENA
Justificació de les subvencions:
1. L’acreditació de les despe-
ses es farà mitjançant factures i altres docu-
ments de valor probatori equivalents amb 
validesa al tràfic jurídic mercantil o eficàcia 
administrativa,  d’acord amb el que esta-
bleixen les normes reglamentàries correspo-
nents. S’aportarà la documentació original, 
que serà compulsada per l’òrgan gestor de 
la subvenció i retornada als interessats a la 
major brevetat possible. L’import de les fac-
tures cobrirà, almenys, el cost del progra-
ma d’activitats presentat. En cas contrari la 
subvenció es revisarà a la baixa mitjançant 
l’aplicació del percentatge concedit a la des-
pesa justificada.
2. La justificació es realitzarà 
d’acord al model oficial de justificació de 
subvenció que proporcionarà la Regidoria 
de Cultura de l’Ajuntament de Vinaròs i es 
presentarà al registre general d’entrada.
3. La documentació haurà 
de presentar-se en el termini màxim de dos 
mesos des de la finalització de les activitats, 
excepte per aquelles que finalitzen a partir del 
30 de novembre, per a les quals el termini de 
presentació de la justificació finalitzarà el dia 
22 de diciembre de l’any 2010.
4. Es considera despesa 
subvencionable aquella que de manera 
indubitada responga a la naturalesa de 
l’activitat subvencionada, i es realitze en 
l’exercici econòmic del 2010. L’import de 
les despeses subvencionables no podrà ser 
superior al valor en el mercat.
5. Si els beneficiaris de la 
subvenció no la justifiquen en les condicions 
assenyalades en els punts anteriors s’entendrà 
que hi renuncien.
Els beneficiaris de la subvenció hauran 
d’adjuntar fitxa de manteniment de tercers 
que podran descarregar en la pàgina web de 
l’Ajuntament de Vinaròs (www.vinaros.es).

NOVENA
La celebració de l’activitat es limitarà al present 
exercici econòmic. En tot cas, les factures que 
justifiquen la despesa han d’estar datades en 
l’exercici econòmic per al que s’haja concedit la 
subvenció, contenir el número d’identificació 
fiscal del preceptor, segell i firma del 

subministrador.

DESENA
L’Ajuntament de Vinaròs podrà, en qualsevol 
moment, realitzar un seguiment de les activitats 
subvencionades i exigir una explicació detallada 
de la despesa, fins i tot amb prova documental.

ONZENA
El pressupost de la convocatòria ascendeix a la 
quantitat de 10.000,00 € amb càrrec a la partida 
18.330.480.16 del pressupost de l’Ajuntament de 
Vinaròs per a l’any 2010.

DOTZENA
1. Als efectes del que estableix 
la Llei 30/92 de 26 de novembre de règim 
jurídic de les administracions públiques 
i del procediment administratiu comú, 
modificada per Llei 4/1999, de conformitat 
amb l’art. 44.1, a falta de resolució expressa, 
es considerarà desestimada la sol·licitud per 
silenci administratiu.
2. El termini màxim per a la 
resolució i la notificació de la resolució serà 
de sis mesos des de la data en què finalitze el 
termini de presentació de sol·licituds, d’acord 
amb allò que preveu l’article 25.4 de la Llei 
38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions.
3. Contra aquest acord, que 
posarà fi a la via administrativa, podrà 
interposar-se potestativament recurs de 
reposició davant l’òrgan que l’ha dictat en 
el termini d’un mes des del dia següent al 
de la seua notificació o directament recurs 
contenciós administratiu davant la Sala 
contenciosa administrativa del Tribunal 
Superior de Justícia de la Comunitat 
Valenciana en el termini de dos mesos 
comptats des del dia següent de la seua 
notificació, tot això de conformitat amb 
el vigent tenor dels articles 116 i 117 
de la Llei 30/1992 de 26 de novembre, 
modificada per Llei 4/1999 de règim 
jurídic de les administracions públiques 
i del procediment administratiu comú 
i els art. 10, 14, 25 i 46 de la Llei 29/1998 
de 13 de juliol, reguladora de la jurisdicció 
contenciosa administrativa i sense perjudici 
que es puga exercitar qualsevol altre recurs 
que s’estime procedent.

TRETZENA

1. Aquestes bases es publicaran 
en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, en el 
Setmanari Vinaròs i en el Butlletí Oficial de la 
Província de Castelló, i entraran en vigor des de 
la publicació en aquest últim.

2.   Contra l’acord d’aprovació d’aquestes 
bases, que posarà fi a la via administrativa, 
podrà interposar-se potestativament recurs 
de reposició davant l’òrgan que l’ha dictat 
en el termini d’un mes des del dia següent 
al de la seua publicació o directament 
recurs contenciós administratiu davant 
la Sala contenciosa administrativa 
del Tribunal Superior de Justícia de la 
Comunitat Valenciana en el termini de dos 
mesos comptats des del dia següent de la 
seua publicació, tot això de conformitat 
amb el vigent tenor dels articles 116 i 117 
de la Llei 30/1992 de 26 de novembre, 
modificada per Llei 4/1999 de règim 
jurídic de les administracions públiques i 
del procediment administratiu comú i els 
art. 10, 14, 25 i 46 de la Llei 29/1998 de 
13 de juliol, reguladora de la jurisdicció 
contenciosa administrativa i sense 
perjudici que es puga exercitar qualsevol 
altre recurs que s’estime procedent.

Bases per les quals es regeix la concessió de subvencions a 
entitats privades per a la realització d’activitats culturals

 Any 2010
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Associació d’Alumnes i Consell Municipal d’FPA

La Regidoria d’Indústria i Comerç informa:

Casal Jove informa:

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes
 informa:

Cicle de xarrades : Parlem de salut
Divendres 3 de desembre, 10 h: 
”Osteoporosis”
A càrrec de Liliana Petrse , Metge del Centre de Salut Pública de Benicarló.
Lloc: Sala d’actes de la biblioteca municipal.

Dilluns 13 de desembre , 18 h:
“Prevenció del càncer de mama”

A càrrec de Maite Pedrosa. Metge del Centre de Salut Pública de Benicarló.
Lloc: Sala d’actes de la biblioteca municipal.

DIES DESCRIPCIÓ HORARI LLOC

Dissabte 20 de 
novembre

Fase classificadora “I 
Campionat de Futbol 5 Mixt 
Casal Jove”.

10.00 – 13.00 Carpa d’estiu

Dissabte 20 de 
novembre Memory fotogràfic 17.00 – 21.00 Casal Jove (Camí 

Carreró 51)

Diumenge 21 
de novembre

Taller: “Cuina vinarosenca, 
l’arròs com a ingredient. Visita 
a una cuina local”.

10.00 – 13.00 Casal Jove (Camí 
Carreró 51)

Dissabte 27 de 
novembre

Fase y/o Final “I Campionat de 
Futbol 5 Mixt Casal Jove”. 10.00 – 13.00 Carpa d’estiu

Dissabte 27 de 
novembre Taller de DJ’s 17.00 – 21.00 Pendent de 

Confirmar

Diumenge 28 
de Novembre

Taller: “Cuina vinarosenca, 
l’arròs com a ingredient. Fem 
el nostre arròs”.

17.00 – 21.00 Casal Jove (Antita 
Biblioteca)

INICI D’ ACTIVITATS/CURSOS

	 US RECORDEM QUE EL CASAL JOVE ESTÀ DIRIGIT A JOVES DE 12 A 35 ANYS.
	 LES INSCRIPCIONS ES PODRAN REALIZAR AL CASAL JOVE (divendres, 

dissabte i diumenge de 17.00 a 21.00h), A L’OFICINA D’INFORMACIÓ I 
TURISME I A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL.

La Regidoria de Comerç de l’Ajuntament de Vinaròs està 
preparant la celebració d’un Mercat de Nadal amb productes 
de la terra, en què es promociona l’extensa i variada oferta 
comercial de Vinaròs i els productes típics d’estes dates.
En l’espai on estarà ubicat el Mercat de Nadal es realitzaran 
activitats complementàries relacionades amb la temàtica 
del mercat, com l’elaboració de torrons, centres de taula i 
objectes decoratius i manualitats nadalenques per a xiquets.
La participació és totalment gratuïta i cadascun dels 
comerciants disposarà d’una carpa de 3x3, una taula, una 
cadira i connexió a la xarxa elèctrica. 
La realització del Mercat està prevista per al diumenge 19 de 
desembre, amb una duració d’un dia en horari de matí i tarda.
Pensem que aquesta pot ser una bona oportunitat per a donar 
a conéixer el seu comerç i els productes que ofereix, a més de 
facilitar que els consumidors realitzen les seues compres a la 
nostra ciutat en un ambient típicament nadalenc.
Si està interessat a participar en el Mercat de Nadal o vol 
ampliar la informació pot adreçar-se al següent departament 
de l’Ajuntament:
Agència per al Foment de la Innovació Comercial (AFIC)
Tercer pis de l’Ajuntament
Tel. 964407700 (ext. 159)
Si hi vol participar ho haurà de comunicar abans del dia 
23 de novembre

EPA

INICI DE CURSOS I la setmana que ve…

Inscripcions a partir del dilluns 22 de 
novembre fins completar l’autobús. 
Horari : Dilluns i dimecres 11.30 – 13.30h.

Barcelona nadalenca!

Av. Colom, s/n  (Antiga Escola 
S. Sebastià) 

Tel. 964 40 74 93

Viatge a       
Barcelona
Dissabte 18 de desembre

	Visita a la Sagrada 
Família

	Dinar al poble Espanyol
	Passeig pel Mercat de 

Sta Llúcia
	 Teatre: El método 

Gronholm

INICI CURS HORARI LLOC

Dimarts, 30 de 
novembre

Valencià elemental B de 15,15 a 16,45h CEFIRE (Antiga 
biblioiteca)

Valencià elemental C de 9,15 a 10,45 h Aula del Consell 
Municipal d'Esports

Valencià Mitjà A de 15,15 a 16,45h Centre d'FPA

Dimecres, 1 de 
desembre

Valencià Mitjà B de 9,15 a 10,45 h Aula del Consell 
Municipal d'Esports

Valencià Mitjà C de 20 a 21,30 h CEIP La Misericòrdia

Dijous, 2 de desembre Alfabetització per a 
estrangers de 18 a 20 h Centre d'FPA

Encara tens plaça als cursos de Valencià Superior i programa EXCEL. I a partir de l'1 de 
desembre, nova programació de cursos d'informàtica.

964 40 74 93 www.epa.vinaros.es 
Horari d'atenció al públic: 
De dilluns a dimecres de 11,30 a 13,30 h 
Dijous de 17,30 a 20,30 h 

Consell Municipal de Formació 
de Persones Adultes 
Avinguda Colom s/n
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ESQUELES

ANIVERSARISESQUELES

Dels teus fills, nores, néta i més família

Pregueu per l’ànima de 

Soledad Simó Orts
Va faltar a Castelló el dia 21 de noviembre 

de 2010, a l’edat de 77 anys.

D.E.P.

PUBLICITAT
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

27 novembre VALLS zona turística nord, 11
28 novembre MATEU c. Sant Francesc, 103
29 novembre TORREGROSA av. Llibertat, 9
30 novembre MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
1 desembre FERRER pl. Sant Antoni, 39
2 desembre ROCA c. Sant Francesc, 6
3 desembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
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